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Elnök: Tisztelettel köszöntőm Képviselőtársaimat, hivatali kollégáimat, Kedves Vendégeinket. Megkezdjük a munkát, testületi ülésünk nyilvános, csupán a zárt ülés elrendelésekor kérem majd, hogy a vendégek hagyják el az üléstermet. Megkérek mindenkit, hogy jelentkezzen be a szavazógépbe. A bejelentkezések alapján megállapítom, hogy 14 jelen lévő képviselővel határozatképes a Testület. Bejelentem, hogy a jegyzőkönyvet Juhász Csilla vezeti, az ülésről hangfelvétel készül, és a tanácskozás nyomon követhető a világhálón. Mielőtt megkezdenénk a munkát, egy rövid beszámolót tartanék az elmúlt időszak egyes eseményeiről. Ismét örömteli köszöntések következhetnek, hiszen a március 15-ei állami kitüntetések kitüntetettjei között ismét voltak olyanok, akik Kőbányához kötődnek, Kőbányáról indult a pályafutásuk, itt születtek, itt végezték iskolai tanulmányaiknak az első szakaszát, és mindig nagy büszkeséggel, elismeréssel szólnak Kőbányáról. Az egyikük, aki Széchenyi-díjban részesült, Dr. Solymosi-Tari Emőke zenetörténész, egyetemi docens, aki mikor legutóbb a Szent László-díj átadásán találkoztunk, akkor is nagyon kedvesen szólt Kőbányáról, és emlékezett a zeneiskolai tanulmányaira, emlékezett meg arról, hogy hogyan is nyert országos versenyt, éneklőversenyt a rajjal vagy éppen a zenei pályáján elindító énektanáráról. Úgyhogy mi szívből gratulálunk ehhez az elismeréshez, és szeretném a Képviselő-testület nevében köszönteni Emőkét és átadni egy csokor virágot. (Taps a teremben] Köszönjük szépen.
Dr. Solymosi-Tari Emőke: Köszönöm szépen, nagyon kedvesek, nagyon jól esik. Nagyon szépen köszönöm, és tényleg megható ez a számomra, hogy ide meghívtak. Az is nagyon csodálatos volt, tényleg, amikor tavaly itt Kőbányán ezt a Szent László-díjat, mint a kerület legmagasabb díját, megkaphattam. Én ide születtem, Kőbányára, és 27-28 éves koromig itt is laktam, tehát én tényleg a teljes ifjúságomat itt töltöttem. És mikor most jöttem, akkor az jutott eszembe, hogy milyen csodálatos ez, hogy ez a városháza épület ez a templom és az iskola között van. És nekem ez az iskola, ez a Pataky I., ami egy ének-zene tagozatos általános iskola, ez nagyon sokat adott. Tehát nekem meggyőződésem, hogy ennek az iskolának a tanárai, ennek az iskolának a szigora, a követelményrendszere, az egész szellemisége, az egy csodálatos indítás volt. És ugye, énekzene tagozatos általános iskola, és hát, ezt nagyon jól tudjuk, hogy az agykutatás az most már sokszorosan bizonyította az elmúlt évtizedekben, hogy nemcsak mi művészettel foglalkozó szakemberek mondjuk azt, hogy ez mennyire fontos egy gyermeknek, egy fiatalnak a fejlődésében, meg hát, persze a felnőtteknek ugyanúgy. Tehát nemcsak mi mondjuk ezt, hanem tényleg a legmagasabb szintű tudományos bizonyítékok állnak most már rendelkezésre. És csak zárógondolatként annyit hadd mondjak, hogy hát, én nagyon zavarban jöttem, mondanom sem kell, amikor közölték, hogy én Széchenyi-díjat kapok, szóval, el sem akartam hinni, de amikor elmondták az indoklást, és abban benne volt az, hogy én az innovatív művészeti sorozataimért is kapom ezt, nemcsak a tudományos munkámért, akkor kezdtem igazán örülni, mert úgy éreztem, hogy akkor nemcsak az én személyemnek adják ezt a díjat, hanem annak a területnek, amit én képviselek, és ez a terület a művészettel való nevelés. Ugye, nem tudom, hogy ezt mindenki tudja-e, de ugye, művészeti nevelésnek azt nevezzük, amikor a leendő profikat képezzük és művészettel való nevelésnek, csak azért mondom ezt el, mert ez egy új fogalom, tehát ezt azért régen így nem használtuk, tehát művészettel való nevelésnek pedig azt, amikor a széles társadalomhoz próbáljuk eljuttatni a művészetet, a zenét is persze, meg minden művészetet. Szóval, itt igazából nincsen különbség. És mindezt tesszük azért, hogy az egyéni és a kisebb-nagyobb közösségek, az egész társadalom gazdagodjon és tényleg felemelkedjen, ahogy annak idején Kodály Zoltán is mondta. Úgyhogy, még egyszer nagyon szépen köszönöm! (Taps a 
teremben.)

A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes, miután Huszti-Vouszka András Norbert 9.15 órakor 
megérkezett az ülésterembe.

Elnök: A másik büszkeség Dr. Maróth Miklós nyugalmazott egyetemi tanár, orientalista, számos nemzetközi tudományos intézetnek a tagja, a Tudományos Akadémia tagja, aki a Pongrác telepről származik. Papp képviselő úr éppen a napokban készített egy Pongrác telepi büszkeségtérképet, és ott Professzor úr jelenik meg elsőként, mintaként ezen a térképen.
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Úgyhogy szívből gratulálunk professzor úrnak, aki a Magyar Érdemrend nagykeresztje polgári tagozat kitüntetésben részesült, és ezzel is Kőbányának is egy kicsit, ha szabad így mondani, hozott dicsőséget. Professzor úr, szívből gratulálunk. És egy üveg jó borral, hogyha szabad. (Taps 
a teremben)

Dr. Maróth Miklós: Köszönöm szépen! Tisztelt Polgármester úr és Tisztelt Önkormányzat! Ugye, a hölgyek virágot kapnak, a férfiak valamit, amitől virágos lesz az orruk, de ha szabad akkor három pontban foglalnám össze röviden, amit mondani szeretnék. Az elsőben elmondanám, hogy mindenféle emberi hiúságon túl miért örülök a köszöntésnek, a másodikban azt, hogy személyesen milyen kapcsolatom volt Kőbányához, a harmadikban pedig azt, hogy családomnak milyen kapcsolata volt Kőbányához. Ugye, az elsőben szeretném kiemelni azt, hogy a tudományra, mi akkor tudunk szabadidőt szentelni, amire szükség van, ha mások ezért megdolgoznak. És azt tudom, hogy mások hóban-fagyban, nehéz körülmények között dolgoznak, tehát tulajdonképpen a társadalom visszajelzése, ha megköszönik az ember munkáját, ez azért megnyugtató, mert ebből kiderül, hogy mi nem éltünk vissza ezzel a lehetőséggel. A másik az, hogy manapság a társadalomban igen erős tudományellenes hangulat van, tehát hogy fölösleges a tudomány, a tudósok csalnak, elrejtik az eredményeket stb., stb. Az Önkormányzat ezáltal, hogy azokat, akik tudomány területén eredményt érnek el, fölköszönti, ebben tulajdonképpen egy értékrendet sugall a társadalomnak, és ezt a mai világban rettentő fontosnak tartom. Ugye, ha már arról van szó, hogy Kőbánya milyen értékeket sugall, ugye, az előbb elhangzott a Zeneiskola. Ugye, engem hozott a gépkocsivezetőm, ő csepeli, ő át szokott járni ennek a Zeneiskolának a növendék-hangversenyére. Ezt nem árt, hogyha a kőbányaiak büszkén tudomásul veszik. 
(Nevetve) A következő az én személyes kapcsolatom a kerülettel. Ugye, én idejártam a Tomcsányi utcai fiúiskolába, itt kezdtem iskolába járni. Ugye, a problémám egész gyerekkoromban az volt, hogy hol a Tomcsányi utca, mert azt nem találtam (Nevetve). Aztán felvettek, ugye, ebbe a gimnáziumba, ami itt van tőlünk nem messze, de nem idejöttem, hanem Pannonhalmára mentem, viszont a sorsomat nem kerülhettem el, ennek az iskolának az igazgatója volt az érettségi elnökünk. (Nevetés a teremben.) Továbbá tudományos pályám itt, ezen az utcán indult, amikor még itt kis házak voltak, volt egy remek könyvesbolt, ami most szerintem nincs. Tehát ebbe a könyvesboltba sok pénzt hordtam annak idején már gyerekkoromban. További dolog, ami engem Kőbányához köt az, hogy az első munkahelyem is itt volt a Villamosgép és Kábelgyárban, innen a Vaspálya utcáról indult az autóbusz, az 51-es, ugye, reggel 6-ra ott kellett lenni, tehát ugye, ezek mind idekötnek. És valószínűleg, ha jól emlékszem, ebbe az épületbe jártam sorozásra. (Derültség a teremben.) Az utolsó pedig a családom kapcsolata a kerülettel. Ugye, feljegyzésekből tudom azt, hogy ugye, mindenkinek van a négy dédszülője egyik ágon. Tehát ugye, az apai ágon négy dédszülői családból háromnak Kőbányán volt a nyaralója a 19. században. Tehát, hogy hol, azt meg nem tudom mondani, senki se tudja megmondani, mert már átépült minden. Egy emberrel találkoztam, akiben összejött ez a négy család, és aki a nyaralókat ismerte. Ez a nagyapám volt, akit szerencsétlen módon összesen félórára láthattam egész életemben, tekintettel arra, hogy ő az állam vendégszeretetét élvezte nem a Balaton partján valahol, hanem a Duna partján, egészen pontosan Vácon. Tehát ugye, ő annak áldozatául esett, hogy azt a réteget Magyarországon, amelyik megengedhette magának azt, hogy Kőbányán nyaralója legyen, azt meg akarták semmisíteni. Jól lehet, ezt munkával érték el és nem mással. Tehát ugye, ez azt jelenti, hogy a 19. századtól mind a mai napig, mert hivatalosan a húgom még mindig itt él, kapcsolata volt a családnak Kőbányával. Remélem, hogy ez a következő évszázadokban sem változik, köszönöm szépen! (Taps a teremben.)

Elnök: Köszönjük szépen. Megkezdjük a munkát, szívesen látjuk Önöket a testületi ülés alatt is, de ha úgy gondolják, nem vesszük udvariatlanságnak, ha itt hagynak minket, köszönjük szépen! Viszontlátásra! (Dr. Solymosi-Tari Emőke és Dr. Maróth Miklós elhagyják az üléstermet.)

Elnök: Köszönjük szépen, Mielőtt a munkára térnénk, a köszöntések azért még folytatódnak, hiszen két közterület-felügyelőt is szeretnék köszönteni, illetve a munkájukat itt a Képviselőtestület előtt is elismerni, hiszen 2023. április 6-án a Gyömrői út 64. szám alatt volt egy 
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lakókonténerben egy gázrobbanás, és a helyszínre a mi felügyelőink értek először, és nagyon bátran, határozottan cselekedtek. Rögtön bementek a konténerbe, és az ott lévő sérült személyt kihozták, és a mentők megérkezéséig, a tűzoltók megérkezéséig biztosították a helyszínt, illetve gondoskodtak a sérült személy ellátásáról. Úgyhogy Schubert Attilát és Schubertné Cséplő Cintiát szeretném köszönteni, és Jegyző úrral a dicséret mellett egy szerény kis jutalmat is szeretnénk átadni megköszönve a bátor helytállásukat. (Taps a teremben.) Gratulálunk! Köszönjük szépen! Bízunk benne, hogy ritkán kell, jaj, bocsánat, Attila, azért egy virágcsokor jár.
Schubertné Cséplő Cintia: Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen, meg szolgálaton kívül szabad egy pohár bort is inni.
Schubert Attila: Igen, most már vége a mai napnak.
Elnök: Tehát bízunk benne, hogy ritkán kell majd ilyen beavatkozásra menni a felügyelőinknek, de ha mennek, akkor legyen az ő cselekedetük a példa és a minta. A napirendek előtt még nagyon röviden egy-két gondolatot az elmúlt időszakról. Egyrészt szeretném tájékoztatni a Testületet, hogy a legutóbbi ülésünket követően szinte azonnal Radványi Alpolgármester úr átvett nem is egy, hanem két címet egyszerre kolléganőnkkel együtt, a Kerékpárosbarát Település és Kerékpárosbarát Munkahely címet, több kapta egyrészt a kerület, másrészt a Polgármesteri Hivatalunk. Köszönöm mindenkinek a munkáját, akik a cím eléréséhez vezető úton vezettek minket, részt vettek ebben. Néhány eseményről. Közlekedésbiztonsági Egyeztető Tanács ülést tartottunk a Rendőrkapitányság épületében, ahol áttekintettük az elmúlt időszak Kőbánya közlekedésbiztonsággal kapcsolatos kérdéseit, balesetveszélyes gócpontokat, lehetséges megoldásokat, akár fizikai forgalomtechnikai beavatkozások, akár edukáció tekintetében. Köszönöm Kapitány úrnak, hogy megszervezte ismét ezt az ülést, és a covid, egyéb körülmények egy pillanatra megakasztották ennek a tanácskozásnak a rendszeres ütemét, de én bízom benne, hogy a jövőben rendszeresen meg tudjuk tartani ezeket a tanácskozásokat, és ezek hozzájárulnak ahhoz, hogy a város közlekedése biztonságosabbá váljon. A Rendőrség épületében még egyszer jártam ezen időszakban, mégpedig a Kapitányság évértékelő értekezletén vettem részt, ahol a Kapitányság állománya mellett Terdik főkapitány úr is jelen volt, és méltatta az állomány munkáját, megköszönte a munkáját. Remélem, ezt mi is meg tudjuk ma tenni a Kapitányság beszámolóját meghallgatva. Szeretném tájékoztatni a Testületet, hogy megkezdődött az az ünnepségsorozat, illetve egyes eseményei már lebonyolításra kerültek, amely a város egyesítésének 150. évfordulója köré szerveződik. így lezárult egy logópályázat, amit egy szakértő zsűri értékelt, illetve megrendezésre került az a nyitókonferencia a Körösi Kulturális Központban, amely a Kőbánya 150, A múlt a jelenhez szól - Kőbánya 150 éve címet viselte. Jó szakmai előadásokat hallgatottunk meg és gazdagodott az ismeretünk Kőbányáról ezáltal is. Nyilván az események pedig folytatódnak. Sor került a Havasi Gyopár Alapítvány szervezésében egy tavaszváró ünnepségre a Kulturális Központban. Köszönjük az alapítványnak, mint ahogy köszönjük a szervezőknek az Isaszegi Kerékpáros Emléktúrát is. Ha nem is voltunk négyszázan, de szerintem a létszám a háromszázat közelítette. A képviselők közül is voltunk legalább hárman, akik letekertük ezt a 60 kilométert. Ebben nem a 60 kilométer a kihívás, hanem a nyeregben töltött idő, mert a tempó azért nem frenetikus, viszont a hangulat nagyon jó, és azt gondolom, méltó az eseményhez, hiszen egy kis koszorút is elhelyeztünk az isaszegi emlékműnél, amellyel a dicsőséges tavaszi hadjárat ezen csatájára emlékeztek, és ott alpolgármester asszony Isaszegről, illetve a helyi lokálpatrióták köszöntöttek minket. Velük közösen koszorúztunk. Sor került egy sajtótájékoztatóra is az Aktív Magyarország Államtitkárság szervezésében Kőbányán a Millió lépés az iskoládért program keretében. Hogy ezt miért emelem ki, magát a sajtótájékoztatót, nem önmagáért sajtótájékoztatóért és azért, hogy a Szent László Gimnázium virtuálisan már teljesített öt Kéktúra kört, hanem itt is szeretném népszerűsíteni egy kicsit a programot, hiszen még van hátra egy jó pár napunk addig, amíg lezárul az iskolák közötti versengés, ami igazából persze messze túlmutat ezen, hogy az iskolák kilométereket gyűjtenek. Túlmutat ezen, hiszen arra biztatja a magyar családokat, hogy minél 
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többet mozogjanak, sportoljanak, gyalogoljanak, és itt nemcsak a gyaloglás számít, hanem más sportágakat is át lehet váltani lépésekre. Csatlakoztunk azzal a programhoz, hogy azoknak az iskoláknak, akik legalább ötször megteszik a Kéktúra-kört, mi is adunk támogatást azon túl, hogy részt vehetnek a Minisztérium sorsolásán, ahol egy-egymillió forintot nyerhetnek. Van remény, hogy a Szent László Gimnázium budapesti első helyét megtartva tovább gyűjtse a kilométereket, de most már legalább tíz olyan általános iskolánk van, amelyik megközelíti lassan az öt Kékkör, de még lehet csatlakozni. Lesznek még kiváló sportesemények Kőbányán is, ahol lehet gyűjteni a kilométereket a hétköznapok kilométerein túl is, hiszen az Óhegy Parki Futókör rekordkísérleten túl vagyunk. Ott is azért legalább négyen gazdagítottuk a köröket, körök számát. Sajnos a rekordot nem sikerült megdönteni, de nagyon szeretném, ha idén jobban szerepelnénk a futókörök napján, május 21-én, már jó időben jelzem. És hát, Dabassal komoly versenyt kell vívni vélhetően, de nemcsak délelőtti első helyet, hanem délutánit is jó lenne Kőbányának behúzni. Úgyhogy biztatok mindenkit, hogy ismerősei, barátai, intézményi kapcsolatai révén szervezze azt, hogy minél többen gyűjtsük a kilométereket majd május 21-én. Szeretnék még szólni arról, hogy a Rendőrkapitányság épületében még egy tanácskozásra sor került az elmúlt időszakban. Az Áldozatsegítő Szakmai Együttműködési Rendszer keretében került sor tanácskozásra, és meghívottak voltunk a Nemzeti Bűnmegelőzési Tanács 10 éves jubileumi ünnepségén is. Számos ponton kötődünk a Bűnmegelőzés Tanács működéséhez azon túl, hogy a Legyen tered programban kétszer is volt támogatott projektünk a Vészjelzés című programunk is, ami a drogprevenció egyik kiemelkedő programja, és a Bűnmegelőzési Tanács támogatásával tud működni. Májusfákat is állítottunk a kerületben, már tegnap a kertvárosban díszítettek is a gyerekek, hasonlóan a karácsonyfákhoz. Más városrészekben is ott vannak már a májusfák, biztatom képviselőtársaimat, hogy csatlakozzanak ezekhez a programokhoz, mint ahogy biztatok mindenkit, hogy jöjjön el a Halgas Tibor emléktornára, egy kiváló futballesemény lesz majd a Merkapt pályán szombaton délelőtt. De ennél is többeket fog megmozgatni, biztos vagyok benne, és több helyszínen készülünk Kőbányán a TeSzedd mozgalom keretében 22-étől szemétgyűjtésre. Sajnos, van mit csinálni, megjelöltük a helyszíneket, civil szervezetek is csatlakoztak, illetve szerveznek Kőbányán szemétgyűjtést. Ez nyilván egy, amellett, hogy rengeteg hulladékot tudunk összegyűjteni, kicsit demonstratív jellegű, és felhívja a figyelmet arra, hogy milyen hatalmas környezeti károkat okoz a hulladék illegális elhelyezése különböző városrészekben, erdőkben. Kérem a Képviselőket is, hogy csatlakozzanak ehhez a gyűjtéshez. Lezárult a virágpályázatunk, szervezzük a május eleji átadást, ott is kérem majd a részvételt. Folyamatban lévő fejlesztésekről csak nagyon röviden. Mind az Ihász utcai fejlesztésnél, illetve a Kékvirág parki fejlesztésnél, az egyik egy fitnesz, a másik egy játszótérfejlesztés képviselői keretekből, a munka befejezéséhez érkeztünk, mint ahogy egy másik ponton éppen megkezdeni tudtuk a munkát, a Kada utcai, a Kada Általános Iskola udvarán a csapadékvíz-szikkasztás, -elvezetés évtizedes problémáinak a megoldása megkezdődött. A kerület számos pontját bolygatja egy VEKOP-fejlesztés. 2016 őszén csatlakoztunk konzorciumban ahhoz a pályázathoz, amely a BKK projektmenedzselésével most jutott egy olyan szakaszhoz, amikor a kivitelezés is megindult. Közel egymilliárd forint kerül felhasználásra Kőbányának több helyszínén egy kerékpáros úthálózatfejlesztési program kivitelezéséhez. Ez a fejlesztési program nem új kerékpárutakat jelent, hanem a meglévőknek a hálózatba szervezését. Nagyon bízom benne, hogy az április 21-én lezáruló közbeszerzés, amely a Rákos-patak menti kerékpárút fejlesztését célozza a Kőbányai szakaszon, az is eredményes lesz, és a több, azt lehet mondani, évtizedes álom, amelyet igazából 2016 óta gyúrunk a tervezés, kisajátítás szintjén, eljuthat a kivitelezés szakaszába. Tehát bizakodjunk, hogy ez az április 21-ei dátum szerencsés közbeszerzés-zárást jelenthet. És egy helyi beruházásról még. Az Újhegyi Orvosi Rendelő a tervezett ütemben halad, a felső szinten már azt lehet mondani, hogy szinte kész állapotot láthatunk, de kiírásra került a külső homlokzat felújítására is a közbeszerzés. Bízom benne, hogy időben tudjuk lezárni, és őszre a teljes projektet be tudjuk fejezni. Ezzel teljes körűvé tesszük a kőbányai háziorvosi rendelők felújítását, és közben fut egy másik közbeszerzésünk, ami Újhegyen az uszoda, strandfürdő melletti területen a park felé, illetve befelé szolgáltató létesítmények kialakítására kiírt közbeszerzésünk. Röviden ennyit az elmúlt időszakról.
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A mai napirendi pontokról: módosító javaslatok kerültek a szerverre a 27., 28., 33. napirendi pontokhoz. Ezeket mindenki tudta már tanulmányozni. Szeretném kérdezni, hogy van-e valakinek javaslata a napirendi pontról történő levételre? Nincs ilyen. Sorrendmódosításra van- e valakinek javaslata? Nincs. Felvételre? Akkor az eredeti kottát tudjuk figyelembe venni, és erről tudunk most szavazni. Kérem, hogy fogadjuk el a napirendünket. Indítom a szavazást. 15 igen egyhangú szavazattal fogadtuk el a mai tanácskozás menetrendjét.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el [87/2023. (IV. 20.)]:1. A Budapest Főváros Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (150. számú előterjesztés) Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester2. A Rákosmenti Mezei Őrszolgálat 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (190. számú előterjesztés) Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester3. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. közszolgáltatási szerződés szerinti 2022. évi éves működési jelentése (177. számú előterjesztés)Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester4. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi számviteli beszámolója (185. számú előterjesztés) Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester5. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. felügyelőbizottsága 2022. évi beszámolója (180. számú előterjesztés)Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester6. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2023. évi üzleti terve (184. számú előterjesztés) Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester7. Tájékoztató a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. belső kontrollrendszere működéséről és a megfelelési tanácsadó jelentéséről (178. számú előterjesztés) Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester8. A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2022. évi számviteli beszámolója, valamint közhasznúsági melléklete (183. számú előterjesztés)Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester9. A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. felügyelőbizottságának 2022. évi beszámolója (179. számú előterjesztés)Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester10. A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2022. évi tevékenységi beszámolója, valamint a 2023. évi üzleti terve (182. számú előterjesztés)Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester11. A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. könyvvizsgálójának megválasztása és díjazása (181. számú előterjesztés)Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

6



12. Tájékoztató a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. és a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. Állami Számvevőszék által végzett ellenőrzéséről, valamint a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. egy projektjének jogi szakértői vizsgálatáról (186. számú előterjesztés) Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester13. A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai és számviteli beszámolója, valamint közhasznúsági melléklete (193. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester14. A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága 2022. évi beszámolója (191. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester15. A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2023. évi üzleti terve (192. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester16. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi szakmai és számviteli beszámolója (168. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester17. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló (167. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester18. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti tervének jóváhagyása (166. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester19. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2023. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet megalkotása (198. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző20. A Budapest Airport Szomszédjaiért Alapítvány „Kibővített zajvédelmi program 2022-2025” című pályázatán történő részvétel (188. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester21. Az Értelmi Fogyatékosok Fejlődését Szolgáló Magyar Down Alapítvánnyal ellátási szerződés kötése és a Budapest X. kerület, Zágrábi utca 13. szám alatt lévő ingatlan ingyenes használatba adása (165. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
22. A „Kékvirágos” Ovis Gyermekekért Alapítvány által a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő óvodák részére ingó vagyonelem formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyása (187. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester23. A Hungexpo Zrt. kérelme alapján a 2023. május 16-19. napjára vonatkozó közterülethasználati díj megállapítása (196. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
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24. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023.1-V. havi várható likviditási helyzetéről (170. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester25. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról (162. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalható napirendi pont:26. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről (164. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester27. A Budapest X. kerületi, Bársonyvirág utca 2/B szám alatti ingatlan elidegenítése (195. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester28. A közétkeztetési feladatok ellátásáról szóló vállalkozási szerződés módosítása (199. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés b) 
pontja alapján - az érintett kérelmére - zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:29. A 2023. évi általános bírósági ülnökválasztás (200. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:30. Az e-Mobi Elektromobilitás Nonprofit Kft., a Kőbányai Happy Dog Kutyakiképző Iskola, a Kulhavi Kft., a Tafák Kft. és a Tara Kft. részére megállapított közterület-használati díj módosítása (189. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester31. Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása (161. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester32. A Nemzeti Adó- és Vámhivatal Bevetési Igazgatósága részére zászlószalag adományozása (197. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester33. A 2023. évi önkormányzati kitüntetések adományozása (194. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
A Képviselő-testület 16 fővel határozatképes, miután dr. Pap Sándor 9.36 órakor megérkezett az 
ülésterembe.
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1. napirendi pont:
A Budapest Főváros Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2022. évi 

tevékenységéről szóló beszámoló
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Elsőként fogjuk tárgyalni a Budapest Főváros Rendőrkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót. Köszöntőm körünkben Dr. Markó Attila Rendőr dandártábornok urat, a rendőrfőkapitány rendészeti helyettesét, illetve Baricska Norbert Rendőrkapitány urat. Szeretném kérdezni, Kapitány úr, hogy szeretnéd-e szóban kiegészíteni a beszámolót? Köszönöm! Kérlek, gyere közelebb akkor vagy gyertek, akár tábornok úrral közelebb az asztalhoz. És Kapitány úr, tiéd a szó.
Baricska Norbert Tamás: Nagy tisztelettel köszöntök én is mindenkit a mai képviselő-testületi ülésen, és a hagyománynak megfelelően azért egy pár nyers számmal és talán elemző és érzelmes gondolattal azért kiegészíteném, hogy mégis számot adjunk a tavalyi évi munkánkról. Nálam már hagyománya van mindig egy kis technikai problémának.
Elnök: Bízunk benne, hogy a rendszer átáll. Megvan a remény, nálam már sötét a monitor.
Baricska Norbert Tamás: Egy pár gondolat a tavalyi évünkről. Ugye, úgy indultunk a tavalyi évnek, reményekkel telve, vírushelyzetet már úgy gondolva, hogy magunk mögött tudva, de februárban érkezett a következő rendkívülinek mondható esemény, ugye, a háború kitörése, ami azért az év elejére rányomta a munkánkra bélyegét, és elég sokrétű leterheltséget adott a számunkra, illetve hát, folyamatban volt még a tavalyi évben egy épületfelújításunk, ami azért egy kellemes teher, de hát, a fejünk fölött zajlott, úgyhogy ez is azért a mindennapi munkánkat nehezítette. Ennek ellenére én azt gondolom, hogy kijelenthetem, hogy mivel felsővezetőktől is, illetve önkormányzati képviselő-testületi tagoktól is azt a visszajelzést kaptuk, hogy Kőbánya közbiztonsága 2022-ben is stabil volt, tartottuk azt a fajta stabilitást, amit az elmúlt jó pár évben már elődöm, illetve most már több mint kétéves regnálásom alatt nálam is folytatódva elértünk. Én azt gondolom, hogy sokszor ezt nehezebb, és szorgalmas hangyaként még több munkával kell sokszor abszolválni, mint amikor hirtelen egy rossz helyzetből kell egy nagyobb javulást elérnünk. Egy-egy pár számot mutatnék, kérném a következő diát a bűnügyi helyzetünkről. Ugye, az látható, hogy a regisztrált bűncselekményszám, az összes bűncselekményszám az Kőbányán 2022. évben nőtt. Kiegészíteném, hogy itt javarészt azért az alkalmi lopások, bolti lopások, tehát azok a vagyon elleni bűncselekmények száma nőtt meg, amelyeket a gazdasági-társadalmi változások is a részben okoztak. Másrészt azért itt megemlíteném, hogy ezek, 2020 és '21, mind a két év, ha csak a statisztikai szempontokat nézzük, akkor olyan kiemelkedő volt, amelyet nem tudom, hogy fogunk-e tudni még egyszer, reményeim szerint igen, elérni, hiszen azért itt azok a vírushelyzet okozta intézkedések, ugye, határozati és egyéb intézkedések, azért a mi segítségünkre voltak. Gondolok itt azért arra, hogy egy-egy kijárási korlátozás, amikor 22 óra után már mondjuk nem lehet a közterületen tartózkodni vagy ugye, a közlekedési baleseteknél a közlekedés-forgalomban a home office, amikor nem jár annyi autó az utakon, azért az könnyítette a mi helyzetünket. Itt én azt gondolom, hogyha 2019-hez viszonyítunk, akkor még mindig azt láthatjuk, hogy csökkentek a bűncselekményszámok. Ezt tartsuk, az gondolom, célul, ezt a vírushelyzeti két évet, és próbáljuk meg újra elérni, de ez egy kivételes két év volt ebből a szempontból. Mint említettem, ugye, a lopások száma, a vagyon elleni bűncselekmények száma nőtt. Ennek, ezeknek a döntő többsége, a növekedése, mind-mind alkalmi lopás, illetve bolti lopás. Gyakorlatilag ez jól láthatóan nemcsak kőbányai, fővárosi és országos szinten ezeknek a száma növekedett. Kiemelt vagyon elleni bűncselekmények tekintetében a lakásbetörések száma minimálisan nőtt ugyan, de itt azért hozzátenném, hogy egy a korábbi években történt lakásbetörés felderítés-sorozat, ami statisztikailag bement a tavalyi évbe, úgyhogy jól láthatóan azért itt az eredményességünk 39%-ra nőtt, tehát ez azt jelenti, hogy majdnem minden második lakásbetörést már fel is tudtunk deríteni ehhez az évi ötvenöthöz mérten. Rablásaink száma az 
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nőtt, mondhatni szignifikánsan, azonban itt mindenféleképpen annyit tennék hozzá, hogy büntetőjogi szempontból, ugye, kétfajta rablást különítünk el: az egyik a klasszikus mindenki által ismert rablás, ez az útonállásszerű, erőszakos rablás, itt nem ezekről van szó. Van a rablásoknak büntetőjogi értelemben egy másik minősítése, amikor a bolti lopás elkövetője megpróbál a megszerzett értékkel a vagyonőr elől kitörni, erőszakot alkalmaz vagy félrelöki. Ezeknek a 90 %-a gyakorlatilag ilyen rablás volt, tehát isten igazából ez egy bolti lopásból induló erőszakos bűncselekmény lett. Gépjárművek tekintetében, emlékszem tavaly Pap Sándor képviselő úr mondta, hogy tudunk-e még ettől jobb eredményeket elérni? Sajnos nem, de hogyha kitekintünk erre a hatra, akkor én azt gondolom, hogy nem szégyenkezhetünk a hat gépkocsilopásunk miatt sem, illetve itt is mindenféleképpen kiegészíteném azzal, hogy ezek a gépkocsilopások ezek már nem azok a szervezetszerű, nagyértékű gépjárművek tekintetében történt lopások, amik korábban voltak, hanem ezek javarészt 20-30 éves autók, amelyeket hát, ki merem mondani, hogy néha a forgalomból kivonás előli bejelentés is szóba jöhet egy-egy ilyen feljelentés alkalmával, illetve hát, javarészt, ugye, az öreg autók alkatrész-utánpótlásának történő elvitele. Tehát ebből a hat autóból egyetlenegy olyan, gyakorlatilag egymillió forint érték fölötti autó volt, amit elvittek, ez viszont meg is lett elkövetőstől, tehát sikerült elfogni. Közterületi bűncselekmények, illetve a testi sértések tekintetében azt láthatjuk, hogy gyakorlatilag stagnálás van. Itt, hogyha a covid előtti évekhez nézünk vissza, akkor is ezt tudom mondani. Érdekes egyébként, hogy ez a stagnálás, ha kitekintünk még egy kicsit fővárosi szintre, akkor ez kifejezetten pozitív eredmény, hiszen a már korábban említett kijárási korlátozások miatt azért megnőtt a közterületi forgalom, és egyébként számos helyen nőtt ezeknek a bűncselekmények száma. Itt hál' istennek sikerült tartani őket. Rendészeti tevékenységünkről egy pár gondolatot, tényleg csak a számok tükrében. Azért jól látszik, hogy mennyi elfogás, előállítás van évente. Itt ugye, hát, gyakorlatilag közel ezer, illetve más mutatók szerint, ugye, az ezret is meghaladtuk, mindenféleképpen abból a szempontból kitekintenék, hogy itt nagyon szeretném megköszönni a társszervek segítségét. Ennek a munkának a döntő többsége azok olyan helyi akciókhoz köthetőek, amelyeket a mezőőrséggel, a közterület-felügyelettel, a polgárőrséggel gyakorlatilag szervezett, heti szinten szervezett módon hajtunk végre, és óriási segítségünkre vannak a társszervek ezekben a mutatókban. A rendőri intézkedések száma meghaladta a háromezret, összességében szabálysértési feljelentések, büntetőfeljelentések, helyszíni bírságok, rengeteg olyan helyi akció volt, amelyben ezeket ki tudtuk fejteni. A személyi sérüléssel járó közúti balesetek számánál, ugye, nagyon minimális csökkenés látható, inkább azt mondom, hogy stagnál, illetve hát, ugye, sajnos a halálos közúti balesetek számát, azt nem sikerült csökkenteni. Jól láthatóan most már a 2020-as év óta ezen a téren azt gondolom, hogy azért van még mit tennünk. Tanácskoztunk is ez ügyben, összehívtuk az illetékeseket, az idei év egyik fő feladata erre a területre irányul majd. Igazgatásrendészeti tevékenységünkről egy pár mutatót mondanék, ezt kifejezetten azért, mert hogy ezek azok a mutatók, amelyek azért leginkább köthetőek ahhoz a helyi közbiztonsági akciósorozathoz, mert a közterületfelügyelettel, társszervekkel hajtunk végre. Itt is jól látszik, hogy többezres számokról van szó, gyakorlatilag szinte minden nap hozunk a közterületről, illetve dolgozunk fel olyan ügyeket, amelyek közterületi szabálysértésekről szólnak és a mindennapi munkánkat fémjelzik. Ezek közül szintén, ami kifejezetten a közterületi alkoholfogyasztáshoz, ugye, a vezetés eltiltáshoz kapcsolódó szabálysértések, a bíróság előállítások, a gyorsított eljárások száma is jól mutatja, hogy folyamatosan közterületen vagyunk, és onnan ezeket a szabálysértőket előállítjuk, és a lehető leggyorsabb módon próbáljuk szankcionálni őket. A 2023. évben, az idei évben már azért megkezdtük a munkánkat, ugye, központilag Budapest szinten nyilván érintenek itt Kőbányán is minket azok a nagy központi és nemzetközi biztosítások, rendezvények, amelyek idén várnak ránk. Ilyen a még előttünk álló Európa-liga döntő, most már gyakorlatilag mondhatjuk, hogy napokon belül Őszentsége Ferenc pápa látogatása, amire már a felkészülés nemhogy megkezdődött, hanem javában benne vagyunk és egész Budapestet érinti, illetve hát, azért a nyári atlétikai VB, és hát, természetesen kiemelt figyelmet szánunk minden olyan kőbányai helyi rendezvénynek, amelyeken az elmúlt években is mindig jelen voltunk, úgyhogy természetesen az összes helyi rendezvény továbbra is, a Szent László Napoktól kezdve a Rendvédelmi Napokon át a május 1-jeii rendezvényekig, és számtalanul sorolhatnám még ezeket a rendezvényeket, 
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jelen leszünk és biztosítjuk. Illetve hát, a legfőbb feladatunk, hogy az eddig elért eredményeket tovább vigyük és megtartsuk ezen a szinten, ahogy most Kőbányán, és még ha lehet, akkor egy kicsit javítsunk is rajta. Én nagyon szépen köszönöm a figyelmet, és végezetül mindenféleképpen szeretném megköszönni a Képviselő-testületnek, az Önkormányzatnak azt a kiemelt mértékű támogatását, amelyet évről-évre biztosít a számunkra. Nagyon sokszor felsoroltam már, hadd ne soroljam fel azt a tényleg teljes körű és széles spektrumon mozgó támogatási kört. Idén is vannak olyan dolgok, amelyekben én már kezdeményeztem a változtatást, amit én úgy tudom, hogy hamarosan az Önök asztalára kerül és elfogadják, úgyhogy nagyon szépen köszönöm ezeket a támogatásokat, amelyekre természetesen a jövőben is számolunk. És természetesen, hogyha kérdés van a beszámolóhoz, akkor állok rendelkezésükre.
Elnök: Köszönjük szépen, Kapitány úr, a kiegészítést. Nem először találkoztam az anyaggal, hiszen a Kapitányságon tartott évértékelő során is már megismerhettem, de mint egy helytelenül cselekvő szülő, miután Főkapitány úr beszámolóját meghallgattam a Fővárosi Közgyűlés ülésén, elővettem abból az anyagból is azokat a grafikonokat vagy hasonló grafikonokat, amelyeket most láthattunk, és mint rossz szülő, elkezdtem vizsgálgatni, hogy hol is tartunk. Ugye, nyilván nekünk magunkhoz kell mérni a teljesítményt, de mégis azt gondolom, nem haszontalan esetleg megnézni, hogy a nagy egészben, a Fővároson belül mit is mutat a kőbányai helyzet, hiszen nagyon sokszor találkozunk a kőbányai embereknek azon értékítéletével, hogy itt nincs minden rendben. Persze, ha jól megvizsgáljuk, akkor az, amiből ők ítélnek, vagy ami alapján ítélnek, az nem feltétlenül a közbiztonság helyzetét mutatja, hanem inkább egy olyan lakhatási problémát és ahhoz kapcsolódó hajléktalansághoz kapcsolódó problémakört, ami megjelenik nap mint nap a közterületeinken. Vagy akár a kőbányai polgároknak azon viselkedésformáit, amelyek nem feltétlenül helyesek minden időszakban, hogy ebben mikor, és itt nem drogra kell gondolni, hanem akár fegyelmezetlen közlekedésre, vagy akár az alkoholnak esetleg egy indokoltnál nagyobb mértékű fogyasztására, hogy mennyi az indokolt, mondhatnánk, hogy semennyi, de látjuk a mutatókat. És amikor megnéztem, összeállítottam, próbáltam számolgatni, hogy hogy állunk a Fővároson belül, akkor gondolkodtam is, hogy vajon jó eredményre jutottam vagy nem, mert egyrészt nem lóg ki Kőbánya semmilyen módon. Az emberek az gondolják, hogy Kőbánya rosszabb, nem így van. Kőbánya igenis a jobbak közé tartozik, bizonyos mutatókban Kapitány úr utalt is rá, kifejezetten elől vagyunk. Abba a nagy általánosba besimulunk persze, hogyha a 10 évvel ezelőtti, 12 évvel ezelőtti helyzetet vizsgáljuk, hiszen a grafikonok is valahol '10 környékén indultak Főkapitány úrnál is, a helyi kapitányságnál is, ahhoz képest azért Budapest nagyot változott, mint ami 10 évvel ezelőtt jellemző volt. És igen, ezt tovább javítani, akár intézkedések számában, eredményességben, sok egyébben, nagyon-nagyon nehéz és azért fontos ma már kimondani azt is, hogy a szinten tartás is egy fontos célunk lehet. Nyilván mindig lehet magasabbra persze, és szeretnénk, hogy egy gépjárműlopás se legyen, lakásbetörés se legyen, az utcán rablások se forduljanak elő, de azt gondolom, jó úton járunk. Jók a közös erőfeszítések, akár térfigyelő kamerarendszer működtetésben, szlömösödött területek szanálásában és minden olyan programban, ami a várost biztonságosabbá teheti, világításfejlesztésben és abban az együttműködésben, amire Kapitány úr is utalt, különböző társszervezetekkel. Itt szeretnénk megköszönni a munkát, ezt megtettem az állomány előtt is a Kapitányságon. Szeretnénk megköszönni és további eredményes tevékenységet kívánni. Nyilván mi a segítséget a jövőben is, azt gondolom, hogy bátran fogalmazhatom a Testület nevében, ehhez a munkához meg fogjuk adni, hiszen a cél az egy és közös. Nem látom, hogy szeretne szólni valaki, ezért nyújtottam ilyen hosszúra én magam, mivel a monitoromon csak mindenféle kék és fekete van. Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr, a monitoromon ez még nem látszik, de a kivetítőre, ha a hátsó szemüveget előveszem, akkor... Most már a monitor is látom, Alpolgármester úr.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen. Őszinte tisztelettel és elismeréssel gratulálok Kapitány úrnak és kollégáinak a tavalyi év munkájához. Fantasztikus számok, hatalmas munka, ennek a munkának az elvégzése során én úgy érzem, hogy Kőbányán úgy kerek, hogyha hozzátesszük azt is, hogy a polgárőrséggel egy szerintem fővárosi szinten párját ritkító, szoros, élő és eredményes együttműködésben tudtok dolgozni. Ahogy Polgármester úr is jelezte, millió csatornán próbáljuk 
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érteni, keresni, hogy miben tudjuk a munkátokat segíteni. Értelemszerűen az intézményetek megadja azokat az alap munkafeltételeket, amik a napi munkavégzéshez elengedhetetlenek, szükségesek. Ugyanakkor, hogyha egy közösség, egy testület úgymond szeretve van, akkor az ember keresi azokat a plusz lehetőségeket, amivel kényelmesebbé, komfortosabbá tudjuk tenni a munkátokat. Lehet, hogy ez egy olyan függöny egy irodába, ami nélkül lehet dolgozni és nem szükséges, de azzal jobb hangulata lesz az ott munkavégzőnek, és akkor hozzánk eljut ez a hír, mert mi bejárunk oda rendszeresen, ami a Te munkádnak egyébként az egyik számomra legnagyobb erénye az Önkormányzat irányába, pontosan tudom, hogy minden önkormányzati képviselő felé nemcsak, hogy nyitott vagy, hanem folyamatosan keresed velük a kapcsolatot. A körzeti megbízotti rendszert olyan formában, olyan jó gondolat mentén gondoltad újra, ráztad fel, amitől azt gondolom, hogy a kőbányai lakosoknak a rendőrséghez, a rendőrökhöz fűződő viszonya jelentősen változik, folyamatosan javul. A fővárosban biztos, de talán országosan is, a lakhatás kérdése az egyik legmeghatározóbb pontja az életünknek. Ugye, a Kőbányai Önkormányzatnak feladata, és személy szerint ezt nagyon fontos feladatának tartom, hogy azoknak a kollegáidnak, akiket Te arra érdemesnek tartasz, továbbra is segítsük a lakhatás megoldását. Ebben is továbbra is számíthatsz ránk. Elnézve a bemutatót, fölmerült bennem egy kérdés: én azt látom, hogy a közúti balesetek száma tulajdonképpen évek óta stagnál, a személyi sérüléses balesetek szintén, hát, vagy stagnálnak, vagy egy enyhe csökkenést tudnak produkálni. Mi lehet ennek az oka, hogy egy markáns eredményszám-csökkenés nem tud bekövetkezni a munkátoknak köszönhetően? Köszönöm szépen.
Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr. Kapitány úr, bocsáss meg. Válaszolsz rögtön?
Baricska Norbert Tamás: Igen.
Elnök: Jó.
Baricska Norbert Tamás: Válaszolok egyesével. Köszönöm, nagyon jó kérdés, Alpolgármester úr. Ez a közlekedés egyébként idén év elején az ORFK feladatmeghatározó értekezletünkön is elhangzott, hogy az idei év nemcsak kőbányai, fővárosi, hanem országos szintű egyik legfőbb célkitűzése a vezető baleseti okok számának a csökkentése. Ezek egyébként mindenki által logikusan kikövetkezhető: elsőbbségadás meg nem adása, kanyarodási szabályok megsértése, ugye, itt akár az ittas járművezetésről is beszélünk, tehát a mindennapi közlekedésünk része egy biztonsági öv használat, úgyhogy a 2023. év egyik stratégiai célja az az ebben történő ellenőrzések számának a növelése, de azt gondolom, hogy azt nem felejthetjük el, hogy a rendőrség és a rendőrségi ellenőrzések, bár csökkentik ezeknek a számát, vagy akárcsak szinten tartják, de azért a közlekedés az több annál, mint egy rendőrségi ellenőrzés. Tehát azért itt különböző közútfejlesztések, a kerületen túlnyúló, akár fővárosi, közlekedési összhangok megteremtése, illetve különböző technikai eszközök is összességében és összehangolt működése hozhatja meg azt az eredményt, amiről részben azért egyeztettünk már, ugye, az idei baleset-megelőzési bizottsági fórumon is. Szóval, van még ezen a téren mit tenni, ebben is kérnék szépen majd, ugye, támogatást, már olyan értelemben, hogy akár a lakosság részéről gondolok is, hogy bizony el kell azt tudni fogadni, hogy a szabályokat be kell tartani, és hogyha a rendőr a közúton bírságol, akkor azt azért teszi, mert a szabályt megsértette az állampolgár és ezzel veszélyeztette az egyébként többi, szabályosan közlekedő állampolgárnak a biztonságos közlekedését. És bizony azt ne felejtsük el, hogy nemcsak autósok, kerékpárosok, hanem gyalogosok is sértenek szabályt, szóval, gyakorlatilag a teljes spektrumon mozgunk az idei évben, és ezen dolgozunk, nemcsak helyi, hanem fővárosi szinten is, hogy ezeket a lehetőségeket összehangoljuk, és még biztonságosabbá tegyük a közlekedést.
Elnök: Azt tapasztalhatjuk egyébként, hogy a közlekedési morál általánosságban erősen romlik, mind a gyalogosok, mind a kerékpárosok, mint az autóvezetők részéről. Egymás tiszteletben tartásáról csak álmodunk ebben a pillanatban, de azt gondolom, hogy mindent meg kell tenni azért, hogy ez a helyzet változzon, ezért nyilván a magunk eszközeivel majd mi is igyekszünk 
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mindezt elősegíteni. A napokban egyeztettünk arról, hogy a Kőbányai Hírek szerkesztőségét kérjük arra, hogy a Felügyelettel együttműködve indítson az újság egy olyan közlekedésbiztonsági rovatot, illetve bizonyos közlekedési szabálysértések megelőzését vagy egyáltalán alapvető ismeretterjesztést célzó programot, amivel esetleg hozzájárulhatunk ahhoz, hogy mindez változzon, és nyilván azok az eszközök, amelyek rendelkezésre állnak Kőbányán, KRESZ-park, a Velodrom-ban kialakított ügyességi, illetve KRESZ-oktatásra alkalmas pálya, az hozzájárulhat ahhoz, hogy javuljon valamit a helyzet. Azt gondolom, hogy azt megcélozni, ami már egyes európai országban jellemző, hogy évente 0 halálos közlekedési baleset történik, meg kell célozni, még ha irreálisnak tűnik is ebben a pillanatban. Hosszú út vezetett azon országokban is oda, míg ezt el tudták érni, de azt gondolom, hogy nem lehet más a célunk, minthogy teljes biztonságban tudjuk úgy a gyermekeinket, mint az idős embereket vagy minden közlekedőt, aki a közterületen közlekedik. Éppen ezért már a Közlekedésbiztonsági Napra is az Óhegy-parkban szervezés alatt van egy kis óvodások részére szóló minitanfolyam, úgyhogy közös erőfeszítéssel remélem, javítunk majd a helyzeten. Alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm a szót. Akkor még egy technikai malőr volt, úgy látszik, hogy vagy hangosan beszéltem, vagy gerjed a rendszer. Mindig el szoktam mondani a beszámolók között, hogy ez egy nagyon fontos dolog, hiszen éveken keresztül, amikor a választópolgároknak az igényeit, véleményét megszondáztuk, akkor a legfontosabb helyre a biztonság, a biztonságérzet, a helyi ún. bűnügyi érzet, nem is a valóság, hanem az érzet volt, és ez mindig, mindig, mindig a rosszak között szerepelt. Sokkal rosszabban úgy, mint ami a valóság. Ennek két oka van, az egyik, amit azért el kell mondani, hogy míg a sztereotípia él, hogyha az Orczy út vagy az Orczy térnél a Kőbányai út elején történik egy késelés a Kőbányai úton, tehát Kőbányán történt, ami hát, tudjuk, hogy nem így van, és idevetítődik, mint ahogy az Üllői út sem Üllőn van, de ez nagyjából nem sokat segített. A másik rész meg természetesen, hogyha van egy bűneset a környéken, akkor az nyilván megragad a lakosokban, és akkor az fokozottabban van jelen, mint a tényleges valóság. A legutóbbi mérésen azonban, és ide akartam kilyukadni, azt vettük észre, hogy ez az első helyről, mint legfontosabb probléma vagy mint problémaérzékenység, ez lekerült, tehát ez az ún. biztonságérzet, ez jobb lett a kőbányai lakosok között, és jobban tükrözi a valóságot, amint a számokból látjuk. És ugye, mint tudjuk az nem függ össze a biztonságérzettel, vagy csak nagyon sokára követi ezt a dolgot. Úgy látszik, elkezdte követni, és ez egy tartós munkának az eredménye, és ebben azt gondolom, hogy ez a lényeg, hogy nem egy egyszeri kiugrás, hanem egy folyamatos munka, folyamatos eredményesség az, ami ide tud vezetni, úgyhogy ezt meg kell állapítani, hogy az utóbbi időben ez történik, ezek a méréseink. Miért is érdekes ez? Hát, nem egy könnyű kerület, ezt mindig el szoktuk mondani. Budapest közepén vagyunk, Kőbánya, itt aztán mindenki keresztülmegy, átutazik, innen sajnos a rossz elemek is jönnek és mennek, és visznek. Nehéz a terep, itt minden van, óriási méretű Cegléd-városnyi lakóteleptől kezdve a családi házas rózsadombi szintű lakóterületig, tehát a rendőreinknek a felkészültségének, a tapasztalatának sokirányúnak kell lenni, hogy ezeket a nehéz terepviszonyokat és az ehhez kapcsolódó összes sajátosságokat tudják kezelni. A rendőrkollégák azt szokták mondani ilyenkor, (A felszólalási 
idő végét jelző gong.) legalábbis a jobb része, hogy szeret itt dolgozni, mert itt mindent meg lehet tanulni. Itt minden van, úgyhogy ez így van, börtön, temető, lakótelep, agglomerációs központ, mintegy húsz-negyvenezer emberrel. Külön köszönöm a Kapitány úrnak azt a hozzáállását, hogy az X-Game, a kőbányaiak tudják, hogy ez a gazdasági-innovációs társaság, ez többek között a KŐ KI terminál ügyében is lépéseket tett, és itt a közbiztonság, a biztonságnak a fokozása érdekében (A felszólalási idő végét jelző gong.) nagyon sok mindenféle résztvevővel. A Kapitány úr személyes szerepet vállalt ebben a dologban, amit meg is jegyeztek az itteni nagyvállalatok képviselői, különösen úgy, hogy a másik oldal, tehát a XIX. kerület hasonló képviselői is ott voltak. Nem kapitányi szinten képviseltették ott magukat, tehát ezt külön pozitívan mondták, hogy mondjam el. Alpolgármester úr mondta a körzeti megbízotti rendszert, én nagyon szépen köszönöm, engem rendszeresen a körzeti megbízott fel szokott hívni, (A 
felszólalási idő végét jelző gong.) egyeztetni szokott, vélemény szokott kérni, hogy milyen problémák vannak, és ebben mindig visszajelzést kapok, hogy milyen intézkedés történt, 
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úgyhogy ez folyamatosan szintén működik. Egy problémát én is jeleznék, ez az illegális hulladékoknak az ügye. Ezt Kapitány úrral többször beszéltük, ez egy szélmalomharc, de én kérem, hogy ne hátráljunk ebből a dologból, mind a ketten tegyünk ebben meg mindent, mert tulajdonképpen a közösség pénzét lopják el azok, (A felszólalási idő végét jelző gong.) akik iparszerűen idehozzák a szemetet, majd a közösség pénzéből kell ezt elszállítani. Nagyon szépen megköszönve a munkát, én gondolom, hogy meg kell említeni azt az együttműködés, amit akár a személyi állománynak a juttatásainak a kiegészítésében, mi közösen teszünk a bútorok ügyében, a bútorbeszerzés ügyében vagy akár gépkocsi vagy annak az üzemeltetése ügyében, ami mindenkinek az érdeke, hogy ez továbbra is megmaradjon, úgyhogy nagyon jó munkát kívánok Kapitány úrnak és társainak.
Elnök: Dr. Mátrai Gábor Imre elnök úr.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Szeretném először is megköszönni a Kapitányság munkáját minden rendőrkollegának. Az előttem szólók elmondták igazából a fő prioritást, amit szerettem volna. A körzeti megbízotti rendszert, amit én is úgy gondolom, Kapitány úr nagyon fontosnak tart, kiemelten az Újhegyi körzeti megbízott is folyamatosan keresi a kapcsolatot, szoktunk találkozni, egyeztetni vele. Egy kitérőt szeretnék itt a körzeti megbízotti rendszerrel, hogy még szélesebb spektrumban kellene valahogy ezt hirdetni. A társasházak és lakásszövetkezetek irányába megtettem, de ha Kapitány úr megtenné azt, hogy maga a lakosság részére egy közös együttműködés tekintetében, szerintem még konstruktívabb lenne az együttműködés a rendőrség és a lakosság között. Újheggyel kapcsolatban annyit szeretnék kérni, ami a lakosságnak a két problémája volt: egyik a személyes jelenlét, tehát a járőrözésnek a személyes megjelenését szeretnék hasonlóan együttműködve a közterület-felügyelettel korábban. A másik pedig, ahogy mondták a közlekedési problémák tekintetében, tehát nemcsak az autókkal és a biciklikkel, hanem most nagy számban előforduló elektromos rolleroknak a problémája, ami most menjenek a közterületeken, tehát a járdákon, illetve a parkoló autók háta mögötti kihelyezésben, hogyha együtt közösen erre tudnánk valami megoldást találni, az egy nagyon konstruktív dolog lenne. A másik dolog, amit szeretnék kérdezni, ami pont Somlyódy Csaba alpolgármester úr mondta, hogy az Orczy téren megjelenik valaki és ott történik egy bűncselekmény és ez a Kőbányai úthoz kötődik. Hasonlóan pont az elmúlt napokban hallottam egy hírt, hogy a kőbányai kábítószer, mekkora kábítószerfogás történt. Ez egy két évvel ezelőtti eset volt, aminek most történik még csak igazából tárgyalási része. Sajnos igen, sok esetben régebbi vagy más körzetben megjelenő, de Kőbányához csatolt, úgymond területi részen említik, és ez sajnos egy kicsit rossz színben tünteti fel kerületet. De ha már itt megemlítettem, egy kérdésem lenne ezzel kapcsolatosan, tehát a kábítószerproblémákkal, illetve a pszichoszomatikus szerekkel, dizájner drogokkal kapcsolatban most a kerület bűnügyi statisztikája hogyan áll? Köszönöm szépen.
Elnök: Kapitány úr, kérlek.
Baricska Norbert Tamás: Gyorsan válaszolnék akkor itt a kábítószer-problémára. Gyakorlatilag azt tudom mondani, hogy folyamatosan utóellenőrizzük a, hát nevezzük most már csak múlt időben, gócpontoknak, ugye, Hős utca, a Bihari részéről teljes csend van, folyamatosan jönnek a visszajelzések. A Hős utcában alkalmanként vannak intézkedéseink, nyilván szerhasználók jelen vannak még, ebből kifolyólag együttélési, társadalmi problémák, alkalmanként bűncselekmények is előfordulnak, de ezek már korábban sem olyan számban, mint ugye, itt az intézkedéssorozat előtti részében. Illetve hát, azokat a kábítószer-kereskedőket, akik ebből élnek és éltek korábban, szintén nem aludhattak nyugodtan, mert azért nyomon követjük az ő pályafutásukat. Ennek okán volt, ugye, tavalyelőtt a Gyömrői úton is egy nagyobb fogásunk, illetve tavaly a Gyakorló utcai lakótelepen, ahol egyébként szintén korábban a Hős utcához is köthető kábítószerdílerek tevékenykedtek. Most már ők a BV-s kollegák vendégszeretetét élvezik, és folyamatosan dolgozunk ezen. Kereslet van a kábítószer irányába sajnos, amíg kereslet van, addig lesz kínálat is. Több helyen és fórumon elmondtam, hogy azt 
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gondolom, hogy legfőbb feladatunk ezzel kapcsolatban az, hogy folyamatosan nyomon kövessük, és időben tudjuk ezeket reagálni és ezeket a kereskedőket kivonni a forgalomból, alkalmasint ne alakuljanak ki esetleg újabb olyan gócpontok, amik már egy bizonyos szint fölé mutatnak.
Elnök: Köszönöm, Kapitány úr, Radványi Gábor alpolgármester úr.
Radványi Gábor: Köszönöm a szót. Egy ilyen beszámoló az mindig magával hordja azt is, hogy egyfajta minősítést is kap maga kapitány is, hiszen vezetőként ő vezeti ezt a Kapitányságot, és mi képviselők nem tudunk mást megfogalmazni, mint a saját szubjektív tapasztalati véleményünket ezzel kapcsolatban, illetve elolvassuk ezt az anyagot. Az, hogy mennyi rablás volt, meg mennyi lopás, azt nyilván a mindennapokban nem tapasztaljuk. Képviselői hozzászólás lesz, nem alpolgármesteri. Én azt tapasztalom a körzetemből is, amikor rendőrségi témában megkeresnek, akkor a legtöbb a kábítószer-fogyasztókra tett panasz, és tudom azt, hogy nem egy egyszerű dolog ez. Én mindig azt mondom, hogy igen, ez egy hosszabb folyamat, ezt nem lehet máról holnapra, mert megkérdezik, hogy hol vannak a rendőrök, miért nem csukják le őket, miért nem viszik el őket? Tudom, hogy nem így működik. Ezúton szeretném megköszönni, amit megtettem a bizottsági ülésen is, hogy a Gyakorló utcai, nevezzük bűnbandát, sikerült más helyre helyezni, úgyhogy gyakorlatilag úgy tűnik, hogy ez a probléma megszűnt, és a Gyakorló utcai telefonok azok kevésbé fognak hozzám is érkezni. Ez a szubjektív véleményem ezzel kapcsolatban, úgyhogy köszönöm. A másik kérdésem az a Dandártábornok úrhoz szólna: itt láttuk az adatokat, és némi visszaesést látok, illetve bűncselekmény-emelkedést látok 2021. és '22-höz képest. Ugye, a 2021-es évet, hogyha nézzük, illetve ’22-es évet, februárban elkezdődött egy háború, a háború következtében elkezdődött egy népvándorlás Magyarország felé is, októberben jött egy energiaválság. Azt szeretném kérdezni, hogy ezek a, mondjuk úgy, hogy nemzetközi hatások, ezeknek tulajdonítható, ez az én teóriám, aztán most vagy megerősít vagy cáfol, mert ez valószínű, egy trend, és feltételezem, hogy más területeken is emiatt egyrészt a lét elbizonytalanodik vagy a komfortzónából kiesnek, az energiaárak emelése miatt kevesebb marad az, amit magukra költhetnek, és ez egyes embereket lehet, hogy a bűnözés felé visz. Hogy ezt meg tudja erősíteni vagy ez egy egyedi eset, csakhogy most emelkedik, és nem a lefelé menő trend megy tovább, vagy Önök, hogy látják? Köszönöm.
Dr. Markó Attila: Köszöntőm Polgármester urat és a Képviselő-testületet. Hozzá kell tenni, hogy ezt a tendenciát már '21 elején-közepén már azért mi számoltunk ezzel az emelkedő tendenciával. Ugye, itt a Kapitányságvezető úr is elmondott, hogy a covid azért valamilyen szempontból jó irányba befolyásolta, csökkentek a bűncselekmények egy bizonyos területen, de a háború az alapvetően nem befolyásolta a bűncselekmények számának az emelkedését, hanem inkább az, hogy ugye, az apró megélhetési bűnözés, tehát itt a lopásokra gondolok, üzleti lopások, bolti lopások, amik emelkedtek, és hát, ugye, ha megnézzük a '20-as és a ’21-es évet, illetve '21- '22-es évet kivesszük a statisztikából, és ugye, a '19-es évet vesszük bázisévül, akkor itt a táblázatban is azért azt gondolom, hogy a '19-es évhez képest is Kőbánya-Kispesten csökkent a bűncselekmények száma. Talán a garázdaság, ami emelkedett, meg a testi sértés, a többi az nem, tehát mi azért prognosztizáltuk, hogy mindenféleképpen emelkedni fog a covid után a bűncselekmények száma, de mondom, ezt a '20-as, '21-es évet vagy a '21 és ’22-es évet, attól függ, hogy onnan számoljuk a covidot, én azt gondolom, hogy talán nem szabadna figyelembe venni. Természetesen a statisztikában szerepel. Hozzá kell tenni, hogy a statisztika az mindig egy követő statisztika, tehát amit ma látunk statisztikában számokat, az lehet, hogy tavalyi vagy tavalyelőtti bűncselekményeknek a zárása, és most jelentkezik a statisztikában. Ugye, ez egy egységes rendőrségi, ügyészségi, bírósági statisztika, tehát most záródnak le, most jelentkeznek a statisztikában, de ugye, önmagában a bűncselekmények száma, ha más oldalról közelítjük, akkor természetesen figyelembe vesszük azt, hogy emelkedni fog a covidhoz képest a bűncselekmények száma, de nem olyan relevánsán, mint amennyit, ugye, a tavalyi évhez mérjük. Tehát mi azért is indultunk ki, ugye, bázisév, és Önök is látják, hogy sokan megkérdezték más önkormányzati beszámolóval kapcsolatban, hogy 2010 miért van benne. Hát, ugye, az egy bázisév, onnantól számoltunk, és ugye, ha egy tendenciát nézünk, akkor azt gondolom, hogy csak 
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mondok egy számot, 2010-ben volt 6000 gépkocsilopás Budapesten, most 132 körülbelül a tavalyi évben. Tehát hogy a tendenciákat kell figyelembe venni, az előző év azért valamilyen viszonyítási alapot tud adni nekünk, de én azt gondolom, hogy Kőbánya-Kispesten a közbiztonság, az azt gondolom, hogy amit itt Polgármester úr és Kapitányságvezető úr is elmondott, hogy ez egy folyamatosan stabil értéket mutat. És én el szoktam mondani, kicsikét vagy egyetértenek vele vagy nem, hogy a közbiztonság az egy érték, az a piacon eladható érték, és ebben én azt gondolom, mindenkinek szerepe van. Ugyanúgy a lakosságnak, mert ha jó a közbiztonság, akkor a lakosság szubjektív biztonságérzete is jó, jó az Önkormányzatnak is, szoktam mondani, és kicsikét a Polgármester úr zsebében turkálok, hogy akkor a gazdasági befektetők talán jobban jönnek, a lakosságlétszám emelkedik, talán több adót is tud kivetni Polgármester úr, és talán igazságosabban, jobban tudja ezt szétosztani. És jól rendőrségnek is, ha jó a közbiztonság, mert én azt gondolom, hogy kevesebb munkával talán egy minőségi munkát is tudunk evvel elérni. De hozzá kell tenni azt is, hogy mindenkinek kell tenni a közbiztonságért. Tehát nemcsak a rendőrségnek, hanem a lakosságnak. Szoktam mondani, ha csak egy zárral többet szerel föl a lakás ajtajára, vagy a gépkocsijában egy biztonsági rendszert szerel föl, már ő is tesz valamit annak érdekében. Az Önkormányzat erején felül, ugye, a térfigyelő-rendszert, a közterületi szolgálatnak a finanszírozásában rendkívül nagy segítséget ad, tehát ő is tesz valamit a maga területén, és természetesen a rendőrség, mi a szakmát tesszük mellé, hogy megpróbálunk minőségi munkát és eredményes munkát letenni. Tehát én azt gondolom, és nem beszélve még itt a társszervektől is, tehát én azt gondolom, hogy ez egy tortának, ha képzeljük, akkor mindenkinek megvan benne a maga kis szelete. De ugye, alapvetően azt gondolom, hogy a rendőrségnek van a legnagyobb szelete ebben, és talán nem leszünk cukorbetegek, ha sok tortát eszünk ebből, de összességében én azt gondolom, hogy a Budapesti Rendőr-főkapitányság és ezen belül is a Kőbányai Rendőrség, szerintem Kapitány úr vezetésével minden szakterület, legyen ez bűnügyi vagy rendészeti szakterület, kimagasló a többi kerülethez képest is. Tehát azt a munkát, amit ők végeznek minőségben és mennyiségben, az példaértékű, úgyhogy én is innen köszönöm az Önök támogatását, és természetesen ezt már megköszöntük Kapitány úrnak is az Ő munkáját. Köszönöm szépen, hogy meghallgattak.
Elnök: Köszönjük szépen. Valóban érték a biztonság, és nézhetjük arról az oldalról is, hogy Kőbányát a gazdasági szereplők, a vállalkozások szívesebben választják, ha biztonságosnak látják. Gazdasági értelemben nő az ingatlanok, a lakások értéke, könnyebben eladhatók, és azok is választják Kőbányát, akik korábban nem választották volna lakóhelyükül. Itt ugye, elhangzott, hogy a Kőbányai út, és az nekünk egy ilyen viszony, ha valami történik a Kőbányai úton belül az Orczy téren túl, akkor az már ránk hullik, függetlenül attól, hogy ez a Kőbányai út józsefvárosi vagy a Ganz piac területére esik, és a romlott kacsanyelveket ott találták. De milyen érdekes, súgtam Jegyző úrnak, a közelmúltban volt egy közúti baleset, és akkor írták, hogy közúti baleset volt Józsefvárosban az Eiffel Műhelyháznál. Tehát amikor mondjuk egy pozitív épületről szóló nyilván negatív hír kapcsán, akkor is képesek elrontani, és nyilván mi ennek viseljük a terhét régről. Köszönjük még egyszer a beszámolót, és köszönjük magát a mögötte lévő munkát, tevékenységet. A beszámoló elfogadásáról a Testület határozatot hoz. Indítom a szavazást.
88/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Budapesti Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2022. évi 
tevékenységéről szóló beszámolóról(16 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapesti Rendőrfőkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.
Elnök: 16 igen egyhangú szavazattal fogadtuk el a beszámolót. Köszönjük szépen még egyszer. Tábornok úr, Kapitány úr jeleztétek, hogy örömmel maradnátok, de a szolgálati feladatok szólítanak, és nem vesszük udvariatlanságnak, ha nem maradtok a körünkben, de ha még van időtök, akkor szívesen látunk Benneteket. Köszönjük szépen még egyszer a beszámolót, a 
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munkát, a napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

A Rákosmenti Mezei Őrszolgálat 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És megnyitom a másodikat, amely témájában hasonló, szereplőjében más, a Rákosmenti Mezei Őrszolgálat 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót fogjuk tárgyalni. Köszöntőm Oláh Csaba intézményvezető urat. Kérdezem Csaba, hogy szeretnéd-e szóban kiegészíteni a beszámolót?
Oláh Csaba: Mindenképpen szeretném.
Elnök: Számítottunk rá, ezért Tiéd a szó, a prezentáció is meg fog jelenni pillanatokon belül.
Oláh Csaba: Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-testület! Igazából nagyon nehéz dolgom van egy ilyen színvonalas prezentáció után egyáltalán megszólalnom, illetve a beszámolómat előadni. Engedje meg a Tisztelt Képviselő-testület, hogy bár ugye, a 2022-es évről kellene nekem beszélnem, nyilván arról is fogok elég sokat, ugyanakkor egy pár mondatban, egy pár diában vázolnám egyáltalán a Rákosmenti Mezei Őrszolgálatnak a munkáját, a munkarendjét, illetve a feladatkörét. Ugye, két törvény határozza meg a mi munkánkat: az egyik a '97. évi mezőőri törvény, illetve a 2012. évi törvény. Ugye, azt kell tudni, hogy ezen törvények, ezen rendeletek ezek általánosságban vonatkoznak a mezőőri munkára. Nyilván azt Önök is tudják, hogy ugye, Budapesten három kerületnek vagyunk a gazdái, kvázi egy zöld rendőrségként működve. Teljesen másak az alapfeladataink, mint egy vidéki, akár egy Belső- Somogyban dolgozó mezőőrnek. Mit jelent ez konkrétan? Ugye, ahhoz, hogy a kollegák be tudjanak menni az erdőbe, intézkedni tudjanak, ahhoz, hogy természetvédelmi területen intézkedni tudjunk, ez mind azt vonja maga után, hogy egy együttműködési megállapodást kellett kötnünk. Ugye, erdő vonatkozásában a Pilisi Parkerdő az állami erdőknek a kezelője, illetve a magánbirtokosságokkal, hogy tudjunk intézkedni, illetve természetvédelmi területek vonatkozásában pedig hát, ugye, a Fővárosi Önkormányzattal. Beszéltünk már talán többször róla, hisz tíz-tizenkét éve csatlakoztak Önök a Rákosmenti Mezei Őrszolgálathoz, hogy Kőbánya hát, nem is külterületi, inkább zöldterületi része az a legkisebb a három önkormányzatnál vagy önkormányzathoz képest. Ugyanakkor a következő dián majd lehet látni, hogy a szabálysértési feljelentések száma, figyelmeztetések száma, az ugyanakkor az Önök kerületében a legnagyobb. Minek köszönhető ez? Elsősorban, ugye, mindenki által jól ismert Terebesi erdő, illetve Térebesi erdőnek a környéke. Ugye, rengeteg, több mint száz regisztrált család el ott, hajléktalanok, mely családoknak a száma a nyári időszakban akár a duplájára is duzzadhat. Kora reggel már kimennek a városba, ugye, kéregetnek, csinálnak ezt-azt, este térnek vissza. Hozzáteszem, hogy nagyon sokuk remekül él egyébként. Annak idején volt egy felvetésem, hogy hogyan lehetne talán a Terebesi erdőben megszüntetni ezt az állapotot, ami most van. Polgármester úrnak talán egyszer elmondtam, és hát, most viccesen mondom, könnybe lábadt a szeme a nevetéstől, mert nagyon sok milliárd forintra lenne szükség. Ugyanakkor én azt gondolom, hogy egy komoly kitakarítással, körbekerítéssel, egy interaktív tanösvény létrehozásával talán orvosolni lehetne ezt a problémát. Igaz, nem az Önkormányzat a tulajdonos, hanem tudjuk jól, hogy a Főváros, és ebben csak a Főváros léphet. Hát, ez még egy cseppet talán odébb van. A fő problémát jelenti az Önök kerületében, ugye, van egy képviselő, aki említette szélmalomharcot, ugye, ez nálunk a szemetelés. Ez egy konstans dolog, ez gyakorlatilag az év 365 napján van jelen. Ugyanakkor a tavalyi évben tizenhárom esetben volt tettenérésünk, ami matematikailag lehet, hogy nem nagy szám, vagy nem mutat nagy számot Önöknek, ugyanakkor azt tudni kell, hogy roppant nehéz a tettenérés. Tehát hiába ez a párszáz hektár zöldterület Önöknél, nyilván minden sarokra nem állíthatok mezőőr kollegát, nagyon nehéz elkapni őket, de tizenhárom esetben sikerült, illetve majdnem száz esetben tettünk illegális hulladékkirakással kapcsolatos szabálysértési 
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feljelentést. Ugye, ez azt jelenti, hogy a kollegáim megfelelő védőeszközökkel áttúrják a kirakott hulladékot és a hulladékban található adatok alapján tesszük meg mi a feljelentést. Itt tennék egy kis kitérőt. Sajnos nagyon sok esetben előfordul, és minden fórumon, ha lehet, elmondom, vannak ezek a bizonyos hagyatéki ügyek, amikor felajánlják az örökösnek, hogy ők kitakarítják a házat ingyen, cserébe elvihetik az ott lelhető bútorokat, holmikat. Ugye, ilyenkor az a probléma, hogy ennek a jelentős része a zöldterületeken landol, a kollegák az elhunyt neve alapján teszik meg a feljelentést, és hát, kicsit bonyolultabb ez a történet. Elég sok esetben sikerrel járunk, de hát nyilván lényegesen hosszabb. Ami még egy fő probléma itt Kőbányán, és főleg a Túzok utcai láp környékén, ugye, a kutyasétáltatók. Nagyon sokan póráz nélkül sétáltatnak kutyát, most a talán két-három hete sikerült utánajárunk és azonosítani egy személyt, aki kutyapanziót üzemeltet illegálisan, és ott naponta a kutyákat szabadon engedi, adott esetben tíz-tizenöt darab kutyát is. Ez egy nagyon fontos dolog. Ugye, a jogszabályok egyértelműen determinálják ezt, hogy természetvédelmi területeken, főképp, de erdőben is, csak és kizárólag a triflakereső kutyák, tehát a gombászkutyák, illetve a vadászvizsgával rendelkező vadászkutyákat lehet póráz nélkül elengedni. Kapitány úr említette, ugye, a közös szolgálatokat, valóban így van. Nagyon sokat, heti rendszerességgel van közös járőrözésünk a X. kerületi Kapitányság kollegáival, főleg nyilván a KMB-sekkel. Ezen a grafikonon látható, hogy összesen milyen hónapokban, hány óraszámot járőrözünk közösen. Amit fontos megjegyeznem, és ki fogok rá még térni, ugye, látszik, hogy az október-novemberi hónap az kimagaslóan nagy óraszám. Hát, ez köszönhető annak, ugye, hogy közel egy hónapon keresztül segítjük a rendőrség munkáját a halottak napi egy hónappal kapcsolatban, és hogy gyakorlatilag két kolléga dolgozik minden nap a rendőrkollegákkal. Tényleg csak néhány mondatban. Bár, ahogy említettem, hogy tizenkettedik éve tagja Kőbánya is a Rákosmenti Mezei Őrszolgálatnak, a munkarendünkről néhány mondatot mondanék. Ugye, vezényléses munkarendben dolgoznak a kollegáim. Ez azt jelenti, hogy napi tizenkétórás szolgálat van, nyilván nem dolgoznak, ugye, minden nap, hisz közalkalmazotti jogviszonyról beszélünk. Amit viszont kiemelnék, és szintén Kapitány úr többször említette ezt, hogy a társszervekkel való együttműködés az a mi munkánkat is nagyban segíti, így nyilván a rendőrség, a közterület-felügyelet, a természetvédelmi őrszolgálat, polgárőrség. Itt lesz néhány dia esetleg, amit csak egy pár percig, ha megmutatnánk. Itt ugye, egy közös szolgálati fotó látható a természetvédelmi őrökről vagy őrökkel együtt, itt vannak állatmentések majd a következő dián, illetve ez még nem, ez még mindig a közös szolgálat, ez is. Hát, nyilván ez a kép, itt maradhatunk egy pillanatra, köszönöm, ez ismerős Önöknek, ugye ez a Terebesi erdőben lévő egyik, szállásnak hívjam? Végülis majdnem mindegy, iszonyatos nagy szeméthalmokat halmoznak fel. Az igazsághoz hozzátartozik, hogy van olyan hajléktalan a Terebesi erdőben, aki a kis földutat, a kis sátrát felsöpri többször, paradicsomot, paprikát ültet, tyúkokat tart, tisztaság van. Sajnos ez a ritka, az esetek jelentős részében, ugye, azt tapasztaljuk, hogy a szemetet azt felhalmozzák, a fát azt rendszeresen vágják ki, és hát, odapiszkítanak, ahol éppen itt a rájuk jön a szükséglet. Mehetünk, köszönöm! Egy kis kitérő, erről is fogok majd kicsit bővebben beszélni. Ugye, nagyon sok iskolás-, óvodáscsoport jár az Önök kerületéből is hozzánk, illetve mi is vonulunk ki. A Nemzetvédelmi Egyetemnek a hallgatói is járnak ki hozzánk külső órára, bocsánat, csak még majd visszamegyünk még egy picit? Külső óraadóként járok be én is az egyetemre, illetve egyetemisták jönnek ki. Általában a végzős diákok, ahol a mezőőri munkáról tartunk előadást, illetve visszük őket ki területre. Köszönöm, mehetünk eggyel tovább. És akkor lássuk a leggyakrabban előforduló, hát, jogsértéseket. A falopásról már néhány szót mondtam, és Kapitány úr szintén utalt erre is, hogy ugye, a háború kitörése óta mi azt tapasztaljuk, hogy a rezsiárak iszonyatos módon megemelkedtek, így következésképpen a falopások is. Itt megint a Terebesi erdőt tudnám említeni, ahol sajnos az elmúlt évben, 2022-ben, két esetben is már ipari mennyiségű fát termeltek ki, ez látszik, ugye, a baloldali fotón. Jó, mehetünk tovább, köszönöm. Ugye, itt szintén egy pár fotóval lehet látni, azért raktam ezeket be, hogy óriási mennyiség. Tehát most egy köbméter fa, ha nem számoljuk, ugye, a hatósági ársapkát, akkor nyolcvanezer forint körül van. Hát, sokan élnek, pontosabban visszaélnek vele. Hát, látszik a bal felső sarokban, hogy hát, nyilván nem erdészeti szakemberek termeli ki a fát, és ugye feketepiacon értékesítik. Köszönöm, mehetünk esetleg tovább. Szintén egy kis szemétkupacról raktam, bár láttak Önök is ilyet, de én azt gondolom, hogy mindenhol csúnyán mutat, de kinn a zöldterületen, kinn az 
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erdőben, itt egy pillanatra álljunk meg, legyen szíves, azért kiváltképp fokozottan visszataszító látványt nyújt. A jobb alsó képen lehet látni egy gumiabroncsot, ugye, tudjuk, hogy ez veszélyes hulladék, ez szintén Önöknél volt a tavalyi évben. Szerencsére a rendőrség segítségét kérve, segítségével utána tudunk ezeknek menni. Ugye, látszik, hogy a rendszám az fel van írva a gumiabroncsra, ahogy ezt szokták csinálni, és akkor a rendszám alapján ki lehet nyomoznia a gumisműhelyt, illetve, hogy kinek a tulajdona. Nyilván feltételezhető, hogy ő rakta ki. Mehetünk tovább, köszönöm. Ez ugyan nem Önöknél történt, ez a XVII. kerületben, azért raktam be ezt a képet, és eggyel mehetünk akár tovább is, ugye, természetvédelmi terület közelében, ez a Szilas- patak mellett van egyébként, egy jó fél napon keresztül ezzel a homokfúvóval takarították ezt a kamionnak látszó tárgyat, ami elég nagy és komoly szennyezést okozott mind a Szilas-patakban, mind pedig a Naplás-tóban és környezetében. Jó, mehetünk eggyel tovább, köszönöm. Nahát, és itt akkor itt odatértünk vagy ideérkeztünk, ugye, a lomtalanításhoz. Ugye, az Önök kerületében is évről évre az FKF megrendezi a lomtalanítást. Erről azt kell tudni, hogy a közel két hét alatt az összes mezőőr kollégám itt teljesít szolgálatot az Önök kerületében. Természetesen, hogyha más kerületben van, a 17-ben vagy a 16-ban, akkor oda is igaz ez. Mért fontos ez? Ez azért fontos, mert a kollegáknak egy része, a fele az belterületen járőrözik, lehet látni egy ilyen fluoreszkáló fényvisszaverő mellényben. Szerencsére vagy nem szerencsére a lomisok nem nagyon tudják, hogy kik vagyunk, tehát voltunk mi már NAV-osok, erdészek, zöldrendőrök, katonák mindenféle. Ugye, a feladatuk az a belterületen, hogyha olyan illegális hulladéklerakást tapasztaltak, tavaly is volt Önöknél egyébként, hogy szomszédos kerületekből vagy szomszédos településekből hoznak főleg inért hulladékot, akkor az autó sofőrjét igazoltatják, rendőri segítséget kérnek, és így mehet a bűncselekmény, illetve a kivizsgálás elindítása. A másik csapat pedig a külterületeket ellenőrzi, hisz ott szétszedik, ugye, akár a hűtőszekrényt, és a nem fémalkatrészeket, mehetünk eggyel tovább, köszönöm, azokat meg, hát, általában az erdőben kirakják. Mehetünk egyet, köszönöm. Ugye, erről már beszéltem, erről a közel egy hónapról, hát, itt szintén ahogy említettem egy autó két mezőőr kollegával kora reggeltől késő estig rendőrkollegákkal járőröznek a temetőkben. Ugye, ilyenkor megszaporodnak a különféle rongálások, illetve lopások, ezt próbáljuk már hosszú évek óta megakadályozni. Szintén nem az Önök kerületében van, de azért raktam be egy pár ilyen diát is, hogy lássa a Tisztelt Képviselő-testület, hogy a mezőőr kollegáknak milyen sokrétű a munkája. Ugye, ha a védelemmel, illetve halőrzéssel is foglalkozunk, pontosabban most már hozzánk tartozik, ez a Naplás-tónál készült, egyébként nyilván nem a Kőbányai kollegák ellenőrzik ott a területrészt, hanem a XVI. kerületi kollegák. És akkor, ha már sokrétűségről beszéltem, itt egy kisebb hattyúnyak-csapda látható, ez egyébként a Terebesi erdőben készült ez a fotó. Nyilván orvvadászati céllal rakták ezt ki. Raktam ki vadkamerákat, nyilván csak azért, hogy az őzikéket nézegessük, de sajnos az elkövetőt nem sikerült megtalálni, ismeretlen tettes ellen azért természetesen a feljelentést megtettük. Egy másik nagy szegmense az őrszolgálat munkájának az állatmentések, Ugye, következő a helyzet: Budapest területén ezt senki nem csinálja az égadta egy világon. Olyan létezik, hogy önkormányzatok szerződést kötnek cégekkel, akik a háziállattetemeket szállítják el, de vadállattetemeket senki nem hajlandó, ezért kvázi, egy ilyen vállalt feladata ez az őrszolgálatnak, hiszen nem rohadhat ott a 40 fokban. Azt kell tudni erről, rengeteg diát tudunk mutatni, még eggyel tovább mehetünk, hogy ugye, ezen tetemeket a veszettségvizsgálat miatt be kell szállítanunk a NÉBIH Tábornok utcai telephelyére, ami gyakorlatilag egy öt-hat órát elvon a kollegáknak a munkaidejéből. Nyilván öt-hat órán keresztül nem tudnak járőrözni a területen. Szerencsére ez nem mindennapos esemény, de ha előfordul, akkor ezzel sajnos számolnunk kell. A másik fontos dolog, ugye, az élőállat befogás, szintén nem csinálja ezt senki itt Budapesten, az Önök kerületében is számtalan esettel, talán ötvenszer, de lehet, hogy még több alkalommal, helyeztünk ki ún. élve fogó csapdákat. Ugye, a rókapopuláció az óriási mértékben megnövekedett, ennek az okaira most nem térnék ki, ha nem haragszanak, ugyanis természetes ellensége, a veszettséget felváltotta a háromtagú galandféreg, ami gyakorlatilag egy populáció, szabályzó szerepet töltött be, de a veszettség, ami jó, hogy nincs veszettség, hiszen zoonózis, ugye, az embert megbetegíti, és ez halállal jár általában. Ennek örülünk, de sok a róka, itt is látható egy kanróka, egyébként kórházakból is szedjük össze. Mehetünk tovább a diákkal. Madarak láthatók itt, ez egy erdei sikló, amit viperának néztek. Itt szintén egy-két állattetem, hát, 
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ezek nem szépek, de úgy gondoltam, hogy azért ismerjék meg Önök, hogy hát ilyen is van. Jó mehetünk tovább, köszönöm. Ezeket pörgethetjük talán. Itt szintén egy szennyezés látható. Sajnos az a baj, hogy amikor észleljük ezen szennyezéseket, ugye, akkor a Csatornázási Műveknek egy ún. ilyen mobillaborja érkezik ki, általában négy-öt óra alatt, addigra meg levonul a szennyezés. így ad acta lesz az egész történet. Mehetünk tovább, köszönöm. Egy mondatot mondanék még. Ugyan van egy természetvédelmi projektünk, ami közvetlenül szorosan nem csatlakozik Kőbányához, ugyanakkor ki fogok térni majd a Tanyaudvarnál, hogy természetvédelmi szakmérnökként van egy olyan lehet, hogy beteg hozzáállásom is lehet, és lehet, hogy rózsaszín álom, de a gyerekeket próbáljuk megismertetni mind az állatvilággal, mind a természet-, környezetvédelemmel, mind a munkánkkal. Hátha részt tudunk venni egy olyan nevelésben, hogy talán hatni tudunk rájuk, hogy esetleg felnőttkorban tisztességes állampolgárként őrzik-védik a természetet. Jó, ezen mehetünk tovább, köszönöm. Ugye, itt láthatók az élve fogó csapdák, mehetünk még egy diát. Amit fontos, arról ugyan képet nem raktam be, de hát én azt hiszem, hogy amióta létezik a Kőbányai Rendvédelmi Nap, azóta szereplői vagyunk mi is ezen rendezvénynek. Nagy örömmel teszünk természetesen eleget a meghívásoknak, ahol ugye, megmutatjuk, bemutatjuk a munkánkat, illetve a munkaeszközeinket, és tavaly volt az első év, amikor a Kertvárosi Tanyaudvar kivonult, kivittünk állatokat, főleg kisebb állatokat, gidákat, bárányokat, nyulakat. Én azt gondolom, hogy óriási sikere volt ennek, és amennyiben idén is meghívást kapunk, akkor természetesen ugyanígy kivonulunk. Jó, mehetünk egypár diával arrébb. Itt a Tanyaudvarról lesz majd egy pár fotó, ezeket át is léphetjük. Azt gondolom, csak beraktam, hogy lássák, hogy azért, és természetesen itt megragadnám az alkalmat, hogy mindenkit szeretettel várunk a Tanyaudvaron. Én azt gondolom, hogy érdemes ellátogatni, és miután valakinek esetleg megfogalmazódna egy kérdés a fejében, hogy mi köze van a mezei őrszolgálatnak a Tanyaudvarhoz, meg Kőbányának a Tanyaudvarhoz, ahogy említettem, rengeteg iskolás, óvodáscsoport jár az Önök kerületéből hozzánk, mi is megyünk ki hozzájuk, és ahogy említettem, talán kicsit hozzá tudunk járulni a pozitív gondolkodásmódhoz. Igen, mehetünk még tovább. Bizonyára tudják Önök is, mehetünk még egyet, még egyet, köszönöm, még mehetünk, még egy picit, nagyon jó, köszönöm, hogy ugye, 2019-ben kaptunk egy Emlékzászlót Tarlós Főpolgármester úrtól, amiről annyit kell tudni, bár lehet, hogy Önök is tudják, hogy nem lebecsmérelve, és nehogy félreértsék, nem akarom ledegradálni az egyéb ilyen kis plecsniket, de ezt az Emlékzászlót ezt nagyon kevesen kapják meg, és általában nagyon komoly rendészeti intézmények. Számunkra nagy elismerés volt ez, hogy ezt a díjat megkaptuk. Mehetünk eggyel tovább! Köszönöm szépen, és ugorjunk talán még egyet. A végén készültem egy ilyen kis vicces néhány sorral, csak hogy lássák Önök is, hogy néha kapunk nagyon furcsa betelefonálásokat. Egyet-kettőt felolvasnék Önöknek: „Beszállt egy fácán a kertembe, mit csináljak?" Ugye, hát, vadászemberként lenne nyilván ötletem, de hát nem hozzánk tartozik. Az igazság az, hogy soha nem mondok nemet a telefonban, mindig megpróbálok valahogy, valamilyen úton-módon azért elintézni dolgokat. Azt mondja, hogy „Ne haragudjon Csaba, hogy vasárnap zavarom, rendeltem egy konténert pénteken, el tudná intézni, hogy ne hétfőn, hanem kedden vigyék el?" Hát, persze, nyilván elintézem valahogy. Azt mondja, hogy „Csaba, legyen szíves, szóljon a traktorosnak, hogy hagyja abba a boronálást, mert most teregettem és csupa por lesz az összes ruha.” Még kettő van, és utána befejezem. Azt mondja, „Legyen szíves, fogja be a rókákat a kertemben, már nagyon sok van, hetek óta etetem őket." Tehát ugye, itt is látjuk ezt az ellentétest. És talán az egyik nagy kedvencem, „Most ment be egy autó a patak mellett utánfutóval tele szeméttel. Én kérdezem, hogy melyik pataknál, melyik kerületben? Azt nem tudom." Na, most így elég nehéz intézkedni. Köszönöm szépen a figyelmüket, nyilván a kérdésekre válaszolok, hogyha lenne.
Elnök: Köszönjük szépen a beszámoló kiegészítését. Azt gondolom, hogy ennek nyomán is, de nyilván megvolt az ismeretünk korábbról is, komoly betekintést nyerhettünk az őrszolgálat tevékenységébe. Alpolgármester úr.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen a beszámolót én is. Gratulálok ehhez a sokszínű és egyúttal eredményes munkához. Azzal a kérdéssel fordulok Feléd, hogy egyre több hír szól arról, 
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mi magunk is tapasztaljuk kerületi lakosok, hogy lehet, hogy nem pontos lesz a kifejezés, de ez a rőtvadállomány borzalmasan felszaporodott. Egyfelől a temetőben, úgy tudom, hogy ott a legsúlyosabb a helyzet. Egyébként temetőlátogatóként én magam is látom, hogy teljes őzcsaládokat lehet kint látni minden generációval, de szintén tapasztalom, hogy ez a Terebesi úti kiserdőre is igaz. Van erre, és tisztában vagyok vele, hogy ez nem a mezőőri szolgálatnak a feladatköre, de erre nagyobb szinten, koncepcionálisan van valamilyen elképzelés, hogy ezeknek az állatoknak az ivarzását, hogyan lehetne csökkenteni, befolyásolni, kordában tartani? Köszönöm.
Oláh Csaba: Válaszolhatok is rá? Ritkán járok testületi ülésre, nem tudom még, hogy lehet-e. így van, ugye rőtvadnak nevezzük a szarvasféléknek a nőstényeit általában, de valóban így van. Ugye, azt kell tudni, hogy Magyarország 93 ezer négyzetkilométere az fel van osztva vadászatra jogosultakra, vadászterületekre. Ugyanakkor van egy olyan megnevezés, hogy bruttó vadászterület és nettó vadászterület. Ugye, a bruttó vadászterületben benne van a nettó, ahol gyakorlatilag a vadászati tevékenység folyik. A temető, a Terebesi erdő az nem tartozik bele, ugyanakkor a vadászatra jogosultnak kellene ezt kezelni. A temetőből nagyon sok megkeresésem van nekem is. Javasoltam, ugye, első körben a kerítést, azt meg kellene csinálni, tehát hogyha a kerítésen át tud jönni a vad, ő ki-bejárkál, és azt hallottam, hogy elég súlyos károkat okoznak, ugye, főleg megeszik a frissen kihelyezett növényeket, virágokat. Ezzel mi nem tudunk mit csinálni, tapasztaljuk a kérdést. Viszont, amit szintén több fórumon el szoktam mondani, ugye, hogy említettem, a rókapopuláció, illetve az őzállomány van nagyon feldúsulva. Mit jelent ez? Augusztus elején, július második, felében van az őzeknek a párzása, amit úgy hív a vadásznyelv, hogy üzekedés. Ilyenkor, hát, hogy mondjam, ugye, szegény őzfiú az egy évben egyszer jutna nőstényhez, nyilván azt se tudja, hogy melyik megyében van, kergeti szerencsétlen sutát. Sokkal figyelmetlenebbek ilyenkor az állatok, rohangálnak ki az utakra, a legtöbb vadgépjármű ütközés ekkor van. Futottam én már egy pár kört, meg folyamatban van nekem a BRFK-val egy valamiféle zöldhatóság, egy ilyen állatrendészeti intézménynek a létrehozása. Ugye, ez egy nagyon komoly dolog. Tehát lőfegyverrel lövést leadni lakott területen ez nagyon bonyolult, nagyon nehéz történet. Ugyanakkor valamit lépni kell. Én egy megoldást látok: a Gödöllői Egyetemmel már egyébként beszéltem ez ügyben, meg egyeztetünk folyamatosan, az ún. robbantóhálós vadbefogás. Ez azt jelenti, ugye, hogy egy nagyobb hálót, akár mint mondjuk ez a mennyezet, kifeszítenek a szakemberek, ott egy megfelelő etetés történik, egy koncentrált etetés. Ez főleg az őszi, téli időszakban, tehát nem a vegetációs időszakban, kamerán nézik, és amikor ott vannak az állatok, akkor ugye, ilyen kis robbanószerkezetek vannak, azok ráhullanak. Sajnos ennek az a veszélye, hogy a stresszhatás elég nagy, a tíz-tizenöt százalék megdöglik sajnos, de ez az egyetlen, amivel ezt orvosolni lehet. Köszönöm.
Elnök: Más nem jelentkezik kérdéssel, hozzászólással. Úgy tűnik, Csaba, hogy a beszámolód az abszolút kiterjedt mindenre, és így már nem kérdezünk, de megköszönni viszont megköszönjük a munkát, illetve nemcsak a munkát, hanem azt a fajta hozzáállást, amelyet mindig tapasztalunk a részetekről, bármikor is kérünk, kérnek az intézményeink, akkor azonnal reagáltak és cselekszetek, de látjuk a lakosság is nagyon színes kéréshalmazzal tud felétek fordulni, és hát, amiben tudtok, segítetek, úgyhogy ezt köszönjük, és a továbbiakban is eredményes, jó munkát, együttműködést kívánunk. Szavazni fogunk a beszámoló elfogadásáról, indítom is a szavazást. Én már szavaztam is, a gép már le is pörgött, de hang nem volt. Hang nem volt most, ezért lehet, hogy nem mindenki tudott szavazni, aki szeretett volna. Még egyszer indítom a szavazást, hogy a hang azért segítsen minket, hogyha létezik most hangunk. Megvan, úgyhogy hang nélkül már szavazni nem tudunk vagy gombot nyomni, de így jól működik.
89/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Rákosmenti Mezei Őrszolgálat 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóról(15 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Rákosmenti Mezei Őrszolgálat 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.
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Elnök: 15 egyhangú szavazattal elfogadtuk a beszámolót. így a napirendi pontot lezárom, Csaba köszönjük szépen még egyszer és jó munkát kívánunk.
3-7. napirendi pont:

A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. közszolgáltatási szerződés szerinti 2022. évi éves 
működési jelentése, 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi számviteli beszámolója, 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. felügyelőbizottsága 2022. évi beszámolója, 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2023. évi üzleti terve, továbbá
tájékoztató a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. belső kontrollrendszere működéséről és a 

megfelelési tanácsadó jelentéséről
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. közszolgáltatási szerződés szerinti 2022. évi éves működési jelentése. Hú, de bonyolult cím ez. Megnyitom a napirendet, Somlyódy alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Én a következő Vagyonkezelővel kapcsolatos napirendi pontokhoz egyszerre tenném meg a szóbeli hozzászólást az idő kímélése szempontjából, ezért mindegyikre egy kicsit kitérek. A Vagyonkezelő 2022. évi beszámolójánál nyilván fel kell idézünk azokat a körülményeket, amiben a cég tevékenykedett. Ugye, egy covid időszak után bekövetkezve egy másik energiaválságos időszakra fordultunk át, úgyhogy mindig történik valami, és ennek a bizonytalanságával kellett megküzdenie a cégnek. Én azt hiszem, hogy elmondható, hogy a cég a mint a projektek területén, tehát akár a nagyobb vagy kisebb beruházások, gondolok itt akár a Mocorgó Szervátiuszra, akár pedig az egészségügyi intézményeink beruházására vagy az óvoda felújításokra, ami egyrészt karbantartás, másik részt, ugye, maga új beruházásokat is jelentett, emellett ugye, a tevékenység kiterjedt a különböző, Önkormányzat által a Vagyonkezelőre rábízott lakásoknak a kezelésére, amely a különböző szociális és egyéb típusú lakások vagy nem lakáscélú helyiségeknek a rendeltetésszerű működtetése is a társaság hatáskörébe tartozott. Ezen kívül egyéb más tevékenységet is folytatott. Szeretném megemlíteni, ami a szokásostól eltérő, hogy 2022-ben egy ingatlan eladására is sor került, ezt jegyzi a cégnek a beszámolója, ezért is növekedett meg némileg az előző évekhez képest a pozitív mérlege a cégnek. 2022-ben egy már korábbi mérleg alapján, egy előzetes mérleg alapján, egy átutalás megtörtént a tulajdonos részére a cégnél levő pénzeszközből, és az idén is, ugye, a Vagyonkezelő esetében ez megtörtént. 2023-ra az Önkormányzattal közösen a Képviselő-testület, ugye, mikor elfogadta költségvetését, szembesült ezzel a dologgal. Megváltozott annyiban, hogy a nagy beruházások, a nagyobb projektek összegszerűségében, volumenében csökkentek. Ugyanakkor én azt gondolom, hogy elmondható, hogy az a projektvezénylés, ami 2023-ra vonatkozik majd az üzleti tervnél, az összehasonlításképpen más kerületekkel még mindig magasabb. Meg kell említeni, hogy el kell indítanunk a lakásállománynak a kezelését, nem egyszerű feladat, hiszen nagy mennyiségű lakásállományokon látszólag ez jó dolog, de ennek egy nagyon jelentős része, több mint kétharmada, azt kell mondanom, hogy nem csak emberi, de talán még állati tartózkodásra is nehezen értelmezhető. Úgyhogy ebben mindenképpen előremutató lesz, amikor a lakáskoncepció majd el fog készülni, és ebben pontosan meghatározásra kerül majd a cégnek a ráháruló feladata ebből a szempontból. Nem lesz egyszerű 2023-ban, de el kell indulnunk ezen a területen is. Én azt gondolom, hogy itt is el kell mondani, hogy azért van hiány a személyi állomány teljeskörűségében, hiszen műszaki munkatársaknak a felvétele, alkalmazása borzasztóan nehéz abban az árfekvésben, amiben a cégképes a javadalmazást biztosítani. Igény nagyon lenne rá, főleg gépészmérnöki-műszaki végzettséggel, nem nagyon találunk a piacon ennek megfelelő szakembereket. Itt is marad, mint a KŐKERT esetében majd el fogom mondani a gépesítéssel, amit ki lehet váltani, azt váltsunk ki. Nem mindenhol lehet az élő munkaerőt itt 
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kiváltani. Én kérem a Képviselő-testületet, hogy tárgyalja meg az anyagokat, és ezt fogadja el utána. Egy dolgot szeretnék jelezni: a bizottsági ülésen két kérdésre nem tudtam teljes választ adni. Azokat a válaszokat írásban a Képviselőasszony számára átadtam, úgyhogy remélem, hogy sikerült neki átnézni, és ha további kérdés van, akkor mind magam, mind pedig a cég dolgozói, szakemberei tudnak válaszolni majd erre. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm, Alpolgármester úr. Szeretnék javaslatot tenni arra vonatkozóan, hogy az egyes cégekre vonatkozó előterjesztéseket összevontan tárgyaljuk, és akár összevontan is hozzunk határozatot. Természetesen, ha bárki igényli, ha döntöttünk arról, hogy összevontan tárgyalhatunk, hogy külön szavazunk egyes határozatokról, akkor erre mód van, mint ahogy arra is, hogy együttesen szavazzunk ezekről. Alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Azt szeretném kérdezni, hogy ez vonatkozik-e a könyvvizsgáló előterjesztést vagy azt vegyük külön, mert van egy KŐKERT-nél egy könyvvizsgáló?
Elnök: Ami az adott céghez tartozik, az összevonható.
Somlyódy Csaba: Hogy pontos legyen mindenkinek.
Elnök: Összevonható, tehát együttesen tárgyalható, tehát én összevonnám. Tehát akkor javaslatot teszek arra, hogy a 3-7-ig terjedő napirendi pontokat összevontan tárgyaljuk. Erről meg kell kérdezem a Testületet, hogy egyetért-e vele?
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 14 igen szavazattal, 
1 tartózkodással dönt arról, hogy egyben tárgyalja a 3-7. napirendi pontokat. [90/2023. (IV. 20.)]

Elnök: 14 igen 1 tartózkodó szavazattal egyetértett a Testületet, úgyhogy most együttesen tárgyaljuk a 3-7-ig terjedő napirendi pontokat. Bármelyikhez kapcsolódóan van-e valakinek kérdése, hozzászólása? Nincs kérdés, hozzászólás. Minden előterjesztésnél megjelenik a határozati javaslat vagy javaslatok. Szeretném kérdezni, hogy van-e ezek között olyan, amiről valaki kéri, hogy esetleg külön szavazzunk valamelyik határozatról? Ha nincs, akkor együttesen fogunk szavazni a határozati javaslatokról. Indítom a szavazást.
91/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. közszolgáltatási szerződés szerinti 2022. évi éves 
működési jelentéséről(13 igen szavazattal, 2 tartózkodással)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. - közszolgáltatási szerződés szerinti - 2022. évi éves működési jelentését elfogadja.
Elnök: 13 igen, 2 tartózkodó szavazattal döntöttünk.
92/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi számviteli beszámolójáról(13 igen szavazattal, 2 tartózkodással)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi számviteli beszámolóját és üzleti jelentését - mely szerint a mérleg főösszege 2 547 290 eFt, az adózott eredmény 81 624 eFt nyereség - jóváhagyja, és az adózott eredményt eredménytartalékba helyezi.2. A Képviselő-testület a 2022. évi számviteli beszámoló és üzleti jelentés alapján megállapítja, hogy a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi ügyvezetési tevékenysége megfelelő volt, ezért a vezérigazgató kérésére a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:117. § (1) bekezdése szerinti felmentvényt Szabó László vezérigazgató részére megadja.
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Határidő: 2023. május 31.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
93/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. felügyelőbizottsága 2022. évi beszámolójáról(13 igen szavazattal, 2 tartózkodással)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. felügyelőbizottsága 2022. évi beszámolóját elfogadja.
94/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2023. évi üzleti tervéről(13 igen szavazattal, 2 tartózkodással)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2023. évi üzleti tervét jóváhagyja.Határidő: a teljesítésre: 2023. december 31.a beszámolásra: 2024. április 30.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zrt. belső kontrollrendszere működéséről és a megfelelési tanácsadó jelentéséről 
szóló tájékoztatót megtárgyalta.

Elnök: A napirendi pontokat lezárom, és egyben csatlakozom Alpolgármester úrhoz, és megköszönöm a cég munkáját, tevékenységét ezen napirendi pontok keretében.
8-11. napirendi pont:

A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2022. évi számviteli beszámolója, 
valamint közhasznúsági melléklete, 

a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. felügyelőbizottságának 2022. évi 
beszámolója, 

a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2022. évi tevékenységi beszámolója, 
valamint a 2023. évi üzleti terve, továbbá

a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. könyvvizsgálójának megválasztása és 
díjazása

Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármesterJavaslatot teszek a 8-11. napirendi pontok együttes tárgyalására. Ez a KŐKERT napirendi pontjait jelenti, ez a négy napirendi pont. Huszti-Vouszka András Norbert ügyrendi kérdésben szeretne szólni.
Huszti-Vouszka András Norbert: Én csak azt szeretném, hogy a könyvvizsgáló választással kapcsolatban szavazzunk külön, az összes többi mehet egyben.
Elnök: Rendben, köszönöm szépen, de az együttes tárgyalás mehet, csak ott külön szavazunk határozatról. Rendben, akkor most arról döntünk először, hogy együttesen tárgyalhatjuk-e a négy napirendi pontot, tehát a 8-11.?
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal dönt arról, hogy egyben tárgyalja a 8-11. napirendi pontokat. [95/2023. (IV. 20.)]:

24



Elnök: 15 igen egyhangú szavazattal döntött a Testület úgy, hogy együttesen tárgyaljuk a négy napirendi pontot. Somlyódy Csaba alpolgármester úrnak adok szót, és egy percre átadom Alpolgármester úrnak az ülésvezetést ez alatt.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen, Polgármester úr. Amikor a Polgármester úr is el szokta mondani karácsonykor, amikor az ünnepi ajándékosztás van a cégeknél, hiszen itt már régen nem volt egy ilyen ünnepi hangversennyel vagy közös bállal vagy bármilyen más formában a karácsony megünneplése, hol a covid, hol az energiahelyzet okán, hogy a KŐKERT maga a kirakatnak a kivitelezője Kőbányán. Hiszen aki Kőbányára jön, az mindjárt az első benyomásait a KŐKERT munkáján keresztül látja. Ha ez jó, akkor jó benyomása van, ha nem jó, akkor nem jó benyomása van, hiszen mint köztudomású, Kőbánya a legnagyobb zöldfelülettel rendelkező terület a fővárosban, ami egy főre esik. Nagy számban vannak parkjaink, nagy számban vannak zöldterületeink, de a közterületeken is, ugye, számos olyan hely van, virágágyások, sőt, akár a különböző elektromos berendezéseken fölfüggesztett virágkosarak is, amit a KŐKERT tart rendben. Ezen túlmenően, ezeknek a kertészeti munkálatain túlmenően hulladékgazdálkodással is foglalkozik a cég, hiszen több mint nyolcszáz köztéri szemetes, több mint ötven kutyaürüléktartó szemetest gyakorlatilag ő kezel. Hetente szállítja el a benne levő terméket, majd feldolgozza és a deponálásáról is gondoskodik, illetve hát, a különböző olyan tevékenységek, mint például a közforgalmú utaknak az űrszelvényezése, ami kerületi út, is az ő hatáskörében van. El kell mondani, hogy teszi ezt úgy, hogy ami az anyagból is kitűnik, hogy 2022-ben is igaz volt, meg sajnos 2023-ban is várhatóan igaz lesz, hogy itt az előző céghez képest is még rosszabb a helyzet a munkaerő tekintetében, hiszen itt huszonakárhány méretben keresünk kollégákat, akik a cégnek a megfelelő működésében részt tudnának venni. Hirdetünk Kőbányán, hirdetünk a fővárosban, hirdetünk az agglomerációban, bárki, akinek munkát tudunk biztosítani tisztes keresettel, mégsem jönnek munkatársak, ezért én külön köszönöm azt, hogy a cég úgy döntött, helyesen úgy döntött, hogy az élő munkaerőnek a kiváltását egyféleképpen lehet megoldani, mégpedig gépesítéssel, és olyan korszerű gépeknek a beszerzésével, amely lehetővé teszi, hogy ezt a színvonalat, ami Kőbányán mondjuk a parkfenntartásban, a zöldterületben vagy akár a tisztasági részen van, ezt a színvonalat legalább tartani lehessen. így jutottunk el, hogy gyakorlatilag a KŐKERT nagygépállományában a legrégibb gép 2018-as, tehát nagyon korszerűnek mondható ez az állomány. Nyilvánvalóan ennek a beszerzése, karbantartása is pénzt jelent, de kénytelenek vagyunk a színvonalból nem engedni, és ezen a területen próbálni meg ellensúlyozni ezt a hiányosságot, hogy kevés munkaerőnk van a szükségeshez képest. Én azt gondolom, hogy 2023-ra is megfogalmazódott az a célkitűzés, aminek az eredményeit 2022- ben is láttuk, hogy akár a Virágos Magyarországért pályázaton való részvételben, akár bármilyen ilyen típusú pályázaton eredményesen szereplünk évek óta. Szeretnénk, hogy a munkával ezt 2023-ban is biztosítani tudjuk. Mivel ez egy nonprofit szervezet, tehát nyilvánvalóan itt, ugye, a gazdálkodásból maradó eredmény, az nem a tulajdonosé, elvonásra nem kerül, hanem ez itt kerül felhasználásra, ezért aztán elmondható, hogy itt 2023-ban az üzleti tervnek megfelelően, ha feszítetten is, akár nézve azt, hogy hány négyzetméternek a fűnyírása tartozik például a KŐKERT-nek a munkájába, akár hektárban, akár négyzetméterben kifejezve, mennyi virágot ültet ki, mennyi virágot gondoz, hány locsolás történik és az a hulladékgazdálkodásba is elindult egy projekt, amelynek az eredményeképpen reméljük, hogy egy magasabb színvonalú szakhatóság által is ellenőrzötten jóváhagyott hulladékgazdálkodási tevékenység (A felszólalás 
végét jelző gong.] fog majd a cégnél lebonyolódni. Ennek az első üteme 2023-ban igen nagy pénzért, de elindul. Úgyhogy én kérem, hogy az áttekintés és a vita után a javaslatot elfogadni szíveskedjenek. Még egy pillanatra a türelmét kérem a Testületnek a könyvvizsgáló választásával kapcsolatban: ennél a cégnél az idén járt le a könyvvizsgálónak a tevékenysége, én azt az információt kaptam és jómagam is ezt tapasztaltam, [A felszólalás végét jelző gong.) hogy az eddigi munkával meg voltunk elégedve, az eddigi díjazás is teljesen piackonform, úgyhogy javaslom a Tisztelt Tulajdonosnak a tulajdonos nevében eljárva, hogy hagyja jóvá az előterjesztést, és a könyvvizsgáló megbízatását a következő időszakra fogadja el. Köszönöm szépen.
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Elnök: Köszönöm, Alpolgármester úr. Más nem jelentkezik hozzászólásra, így határozatot tudunk hozni a 8-10. napirendi pontok vonatkozásában együttesen, és majd a tizenegyes napirendi pontban szereplő határozati javaslatról külön fogok szavaztatni. Tehát most szavazunk a 8-10. napirendi pontokban szereplő határozati javaslatra.
Elnök: 14 igen 2 tartózkodó szavazattal döntöttünk.
96/2023. (IV. 20.) KÖRT határozat
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2022. évi számviteli beszámolójáról, 
valamint közhasznúsági mellékletéről(14 igen szavazattal, 2 tartózkodással)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2022. évi számviteli beszámolóját és üzleti jelentését - mely szerint a mérleg főösszege 591 390 eFt, az adózott eredmény 1 413 eFt -, valamint közhasznúsági mellékletét jóváhagyja, továbbá az adózott eredményt eredménytartalékba helyezi.2. A Képviselő-testület a beszámoló és a könyvvizsgálói jelentés alapján megállapítja, hogy a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2022. évi ügyvezetési tevékenysége megfelelő volt, ezért az ügyvezető kérésére a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:117. § (1) bekezdése szerinti felmentvényt megadja.Határidő: 2023. május 31.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. ügyvezetője
97/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. felügyelőbizottságának 2022. évi 
beszámolójáról(14 igen szavazattal, 2 tartózkodással)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. felügyelőbizottsága 2022. évi tevékenységéről készült beszámolóját elfogadja.
98/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2022. évi tevékenységi beszámolójáról, 
valamint a 2023. évi üzleti tervéről(14 igen szavazattal, 2 tartózkodással)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2022. évi tevékenyégi beszámolóját elfogadja.2. A Képviselő-testület a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2023. évi üzleti tervét jóváhagyja.Határidő: az üzleti terv teljesítésére: 2023. december 31.a beszámolásra: 2024. április 30,Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. ügyvezetője
Elnök: Ezeket a napirendi pontokat így le is zárom. És most a 11. napirendi pontban szereplő javaslatra, a könyvvizsgáló megválasztására, díjazására fogunk határozatot hozni. Kérdés, hozzászólás? Nincs. Döntéshozatal következhet. 16 igen egyhangú szavazattal döntöttünk.
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99/2023. (IV. 20.) KÖRT határozat
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. könyvvizsgálójának megválasztásáról és 
díjazásáról(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:130. § (1) és (2) bekezdése alapján a KŐ KERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. könyvvizsgálójává a 2023. június 1-jétől 2026. május 31-éig terjedő időszakra a TRIÁSZ-AUDIT Könyvvizsgáló, Számviteli és Adótanácsadó Kft.-t [székhelye: 1037 Budapest, jutás utca 54., cégjegyzékszáma: Cg. 01-09-685625, adószáma: 11966461-2-41, felelős kamarai tag könyvvizsgáló, egyúttal képviseletre jogosult ügyvezető: Varga Eszter Ágnes (kamarai nyilvántartási száma: 005050)] választja meg.2. A Képviselő-testület a TRIÁSZ-AUDIT Könyvvizsgáló, Számviteli és Adótanácsadó Kft. könyvvizsgáló díjazását 2023. június 1-jétől 260 000 Ft + áfa/hó összegben állapítja meg.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. ügyvezetője
Elnök: Lezárom ennek a napirendi pontnak is a tárgyalását. Köszönöm a cég képviselőjének, könyvvizsgáló asszonynak a jelenlétét. Ja, igen, bocsánat, a tizenkettes is KŐKERT, csak az már a Vagyonkezelővel együtt, de a KŐKERT-es munkát most megköszönöm azért.

12. napirendi pont:
Tájékoztató a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. és a KŐ KERT Kőbányai Non-profit Közhasznú 

Kft. Állami Számvevőszék által végzett ellenőrzéséről, valamint a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zrt. egy projektjének jogi szakértői vizsgálatáról 

Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester

Elnök: És áttérek a tizenkettesre, ami egy tájékoztató a Vagyonkezelő, illetve a KŐKERT-nél végzett Állami Számvevőszéki ellenőrzéséről, illetve a Kőbányai Vagyonkezelőnek egy projektellenőrzéséről. Somlyódy Csaba alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Rendhagyó módon kértem a két cégnél, hogy egy tájékoztató anyagban kivonatolja azt a két-három, sőt, tulajdonképpen négy ellenőrzésnek az összességét, és tárja a tulajdonos elé, ami eddig nem volt szokás, de én azt gondolom, hogy ez olyan horderejű volt, hogy lehetőséget szerettünk volna biztosítani a tulajdonosnak, hogy erről a tevékenységéről is kapjon egy tájékoztatót. Egyrészt az állami számvevőszéki tárgy vizsgálatról el kell mondani, hogy ez egy sokszáz céget érintő vizsgálat volt az ÁSZ részéről, hasonló metodikával, hasonló témakörben, hasonló nagyságrendben. A cégeknek a jelentős részénél kisebb-nagyobb hibákat észlelt és vett észre és jegyzett föl az Állami Számvevőszék, és volt egy kisebb csoport, no, ebbe tartozott a Kőbányai Vagyonkezelő és a KŐKERT Kőbányai Nonprofit Kft. is, ahol a megfogalmazás szerint nem jelöltek meg olyan tevékenységet, amely említésre, tehát hibára okot adó lett volna. Én azt hiszem, hogy ez egy nagyon kiváló eredmény. Elmondtam a bizottsági ülésen is, hogy itt úgy kell ezt értékelni, hogy itt az elején meg lehet bukni azzal, hogyha akinél nincsenek rendben ezek a különböző vizsgált dolgok, hiszen öt nap áll a rendelkezésre, amikor a többszázoldalas anyagokat föl kell tölteni egy meghatározott internetes oldalra, és az ÁSZ vizsgálja, így kezdi a vizsgálatot. Akinél ezt még akkor kezdik el keresgetni, meg legyártani, hogyha nincsen meg, akkor ezt képtelen megtenni, már rögtön az elején, ugye, eldőlt az ő sorsa, tehát ez is azért egy fokmérő a belső állapotokra, hogy rendezetten, szakszerűen, szabályszerűen történt mind a két cégnél ennek a nyilvántartása is. Aztán később az ellenőrzés is a tartalmi részét is hasonló megállapításba tette. Még egy dolgot szeretnék megjegyezni, hogy itt ugye, nemcsak ezek a külső vizsgálatok folytak le, és ez le is van írva az anyagban, figyelmébe ajánlom mindenkinek, hanem belső részen a felügyelőbizottság is rendszeresen, főleg a Vagyonkezelőnél periodikusan célvizsgálatokat folytat, mind a műszaki 
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tartalom tekintetében, a kivitelezés példa a projektek esetében, de legutóbb például a jogi vizsgálatokkal, a jogi megfelelőségnek a tekintetében is. Ezt nyilván nem a belső ellenőri munkára értem, mert ugye, lehet azt mondani, hogy belülről, ezt külső szakértői cég csinálta, és mindegyik ugye, a megfelelő megállapításokat megtette, és jónak, jó színvonalúnak találta ezeket a dolgokat, amit még egyszer hangsúlyozom, hogy nem a cég, hanem a felügyelőbizottság állapította meg a témaköröket, amelyben ezek a vizsgálatok lezajlottak. Az elején természetesen voltak olyan hangok, hogy ez egy bizalmatlansági jel, hogy itt ilyen rendszeres ellenőrzés van. Ma már az összes, a vezetőtől a dolgozókig mindenki egyértelműen örül annak, mert látják, hogy amennyiben rend van, és amennyiben hozzászoknak egy rendszeres ilyen típusú ellenőrzéshez, ez a cégnek a tevékenységét és a vezetésnek a tevékenységét is elősegíti és biztosabbá teszi, valamint a visszajelzés a tulajdonos felé is így történik. Én nem kérem, hogy ezt a hétszázoldalas jelentést olvassák el a Képviselő urak és hölgyek, de talán ezt a rövid kivonatot érdemes elolvasni, úgyhogy ajánlom mindenkinek a figyelmébe. Aki meg a tévén keresztül nézi, az meg a honlapunkon is meg tudja ezt tekinteni, hiszen nyilvános adatokról van szó. Köszönöm szépen.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zrt. és a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. Állami Számvevőszék által 
végzett ellenőrzéséről, valamint a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. egy projektjének jogi szakértői 
vizsgálatáról szóló tájékoztatót megtárgyalta.

Elnök: Köszönöm szépen, Alpolgármester úr. Ez tájékoztató, erről döntést nem fogunk hozni, viszont biztatok mindenkit Alpolgármester úrhoz csatlakozva a tanulmányozására. Lezárom a napirendet és javaslatot teszek arra, hogy a 13-15. napirendi pontokat összevontan tárgyaljuk, indítom a szavazást.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal dönt arról, hogy egyben tárgyalja a 13-15. napirendi pontokat. [100/2023. (IV. 20.)]

Elnök: 16 igen egyhangú szavazattal döntött a Testület.
13-15. napirendi pont:

A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai és számviteli beszámolója, 
valamint közhasznúsági melléklete,

a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága 2022. évi beszámolója, 
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2023. évi üzleti terve 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Köszöntőm a cég képviseletében jelen lévő ügyvezető asszonyt és kolléganőjét. Az előterjesztő nem kívánja, úgy tűnik, szóban kiegészíteni. Van-e a napirendi pontokhoz kapcsolódón kérdés, hozzászólás? Úgy tűnik nincs, akkor összevontan tárgyaljuk. Erzsiké, szeretnék-e hozzátenni valamit a napirendi pontokhoz?
Lajtai Ferencné: Köszönetét szeretnék mondani Polgármester úrnak, Alpolgármester uraknak. Igyekeztünk részletesen leírni az egész éves munkánkat, gyakorlatilag a szociális ágazatot, az idősellátást is érintette az elmúlt évben a pandémia. Ráadásul minket, ugye, egész évben szinte. Emellett, ugye, az energiaválság és gyakorlatilag, ami még nagyon ráhatással volt a mindennapjainkra, az élelmiszerárak emelkedése. Éppen ezért, hogy az intézményünk zavartalanul tudott működni, ezért köszönetét szeretnénk mondani Polgármester úrnak, Alpolgármester uraknak, a Képviselő-testületnek, hogy rugalmasan, mindig a segítségünkre siettek. Amit külön nem hoztunk el beszámolóként, az ÁSZ ellenőrzést, de szeretném elmondani, hogy a mi intézményünk is, a mi szervezetünk is azok közé tartozik, ahol mindent rendben talált az Állami Számvevőszék. Azonkívül még a katasztrófavédelmi ellenőrzés volt külső ellenőrzésként a szervezetünknél, és a Magyar Államkincstár az állami normatív támogatást, és 
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mind a három ellenőrző szerv mindent rendben talált. Külön szeretnénk köszönetét mondani gyakorlatilag dr. Mátrai Gábornak, Molnár Róbertnek, hogy létrejöhetett a kültéri fitnesz park az intézményünkben, ami nagymértékben hozzájárult az idősek életminőségéhez. Marksteinné Molnár Juliannának a csapatépítéshez, mert én is szeretnék az Alpolgármester úrhoz csatlakozni, hogy hiába vannak meg a tárgyi feltételek egy szervezetnél, egy intézményben, valóban a mai kor kihívása a megfelelő minőségű, mennyiségű szakember, humánerőforrás. Mi is minden fórumon próbálunk meg hirdetni, gyakorlatilag sok esetben az élet adta nehézségekkel szinte a nővérek beosztását kétnaponta kell módosítani, gyakorlatilag folyamatosan próbálunk rugalmasan reagálni minden igényre. Lakrészeket szoktunk azonnal átalakítani úgymond nővérszállóvá, gyakorlatilag ez sem jött be, tehát ő is elment, a vidéki kolleganő. Mindent megpróbálunk megtenni, hogy megtartsuk a munkavállalókat. Mindenképpen azt látjuk, hogy nagy nehézség az egészségügyi szférában a folyamatosan növekvő bértámogatás és ezzel szemben a szociális ágazat lemaradása, tehát mi meg is fogalmaztuk a beszámolónkban, hogy egy megfelelő javadalmazási rendszerre van szükség, hogy megtartsuk ezeket a munkavállalókat. Nagyon szépen köszönjük a támogatásukat.
Elnök: Köszönöm szépen Erzsiké a kiegészítést. És valóban minden támogatást is meg kell adni a nehéz területen dolgozóknak, hiszen évközben is folyamatosan számtalanszor beszélünk arról, hogy ez milyen nehézségeket okoz a feladat ellátásában, dr. Mátrai Gábor Imre gondolom, mint a felügyelőbizottság elnöke.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Igen, köszönöm, köszönöm szépen, Polgármester úr a szót. Tisztelt Képviselő-testület. Én szeretném megköszönni először is maga az intézmény vezetőjének, minden egyes dolgozójának azt az áldozatos munkát, amit a tavalyi esztendőben végzett, illetve előtte folyamatosan és fog is megtenni mindent annak érdekében, hogy az ott élő nyugdíjasok minél jobb körülmények között, minél magasabb színvonalon tudják ott tölteni az idejüket, ott tölteni az életüket. Én azt tudom, azt kérem a Képviselő-testülettől, hogy természetesen hagyja jóvá a Felügyelőbizottság jelentését, illetve a Szivárvány beszámolóját, üzleti tervét. Maga a felügyelőbizottság mindent megtett annak érdekében, hogy a tavalyi nehéz esztendőben is megfelelő színvonalat tudjon az intézmény működni, főleg fő feladatként a gazdasági részek tekintetében. Úgyhogy én további jó munkát kívánok az intézmény minden egyes dolgozójának, köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm, Elnök úr. Más nem jelentkezik hozzászólásra, így, ha nincs ellenvetés, egyben szavazunk a határozati javaslatokról indítom a szavazást.
101/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai és számviteli beszámolójáról, 
valamint közhasznúsági mellékletéről(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2022. évi szakmai beszámolóját elfogadja.2. A Képviselő-testület a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2022. évi számviteli beszámolóját és üzleti jelentését - mely szerint a mérleg főösszeg 454 923 eFt, az adózott eredmény 2 336 eFt -, valamint a közhasznúsági mellékletét jóváhagyja, továbbá az adózott eredményt eredménytartalékba helyezi.Határidő: 2023. május 31.Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. ügyvezetője
Elnök: 16 igen egyhangú szavazattal hoztunk döntést.
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102/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága 2022. évi beszámolójáról(16 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Szivárvány Szociális Gondoskodást Nyújtó Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottsága 2022. évi beszámolóját elfogadja.
103/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2023. évi üzleti tervének jóváhagyásáról(16 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Szivárvány Szociális Gondoskodást Nyújtó Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti tervét jóváhagyja.Határidő: 2023. december 31.Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. ügyvezetője
Elnök: Lezárom a napirendi pontokat. Erzsiké, köszönjük szépen még egyszer a munkádat, illetve tolmácsold kollégáidnak is a köszön etünket. Lezárom a napirendi pontokat, és megnyitom, vagyis javaslatot teszek arra, hogy a 16-18. napirendi pontokat összevontan tárgyaljuk, indítom a szavazást.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal dönt arról, hogy egyben tárgyalja a 16-18. napirendi pontokat. [104/2023. (IV. 20.)] 
Elnök: A Testület támogatta a javaslatot, 16 igen egyhangú szavazattal döntöttünk erről.

16-18. napirendi pont:
A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2022. évi szakmai és számviteli beszámolója,
a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

felügyelőbizottságának 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló,
a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2023. évi üzleti tervének jóváhagyása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Köszöntőm Ügyvezető urat, Kolléganőjét. Képviselő nem jelentkezik kérdése, hozzászólásra. Kérdezem Ügyvezető urat, hogy szeretne-e szólni? Szeretne, parancsolj, gyere közelebb, légy szíves fog meg a mikrofont, foglalj helyet akár.
Győrffy László: Köszönöm szépen. Nem szeretnék hosszan kiegészítést tenni, hiszen a bizottsági ülésen én azt gondolom, hogy ott megtettem, de mégis arra gondoltam, hogy ráirányítom a figyelmet, mert hogyha a beszámolónkat elolvasták vagy elemezték, akkor remélem, hogy kijött belőle, hogy egy viszonylag nehéz időszakban sikerült az elképzeléseinket megvalósítani. Talán minket ért a legrosszabbul az energiaválság, hiszen mi valóban egy olyan időszakot éltünk most át, ahol hidegben dolgoztunk, de azt gondolom, hogy az, amit mi kommunikáltunk az emberek felé, hogy nemcsak a testünknek a melegére kell koncentrálni azzal, hogy most fűtünk vagy nem fűtünk, hanem fontos az, hogy a lelkünket is melegen tartsuk, és ezekben talán a kulturális események, illetve koncertek, kiállítások hozzá tudtak járulni. Ezt a kőbányaiak pozitívan értékelték és végiglátogattak minket. A számok, amiket láttak, lehet, hogy nem tűnnek nagyon jónak, mert mégiscsak az szerepel a végén ott, hogy az eredményünk az mínusz kétmillió forint körüli összeg, de higgyék el, hogy itt olyan drasztikus volt, ugye, ez az emelés, hogy hiába volt az, hogy nagyon jelentős volt a terembérleti jegybevételi bevételünknek az emelkedése, abból mi nagyon sokat hozzá is tettünk, ugye, a megnövekedett energiához. Az Önkormányzat az év végén 
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kisegített minket még tizenkilencmillió forinttal, akkor nem tudtuk pontosan megmondani, hogy nekünk mennyire van szükség. Azt se szerettük volna, hogyha mondunk egy olyan összeget, ami jelentős, és a végén azért az zártunk pluszban, mert hogy az Önkormányzat egy nagyobb támogatást adott, mint amennyit kellett volna. Tehát ezt nem tudtuk pontosan akkor belőni, én azt gondolom, hogy átvészeltük ezt az időszakot, és ezt tényleg nagyon szépen köszönjük. Ami pedig az üzleti tervünkben egy nagy emelkedés látszik ott a grafikonon, hogy nőtt a Körösinek a támogatása, az gyakorlatilag kettőszázhatvankétmillió forinttal kifejezetten az energiaárnövekedésből adódik, ami rávilágít arra, hogy az elkövetkezendő időszak egyik legfontosabb feladata az lesz, hogy energiahatékonyabban tudjon üzemelni a Körösi. Tehát azok a régóta húzódó beruházások, amiket terveztünk, azokat látjuk, hogy el kell indítani. Az uszodánál ez elindul. Bízom benne, hogy a következő években pedig a többi intézményünkben is. Úgyhogy nagyon szépen köszönjük mi is a támogatást, bízom benne, hogy ennek ellenére a munkánk színvonala megfelelő volt, és ezt akár Önök, akár a kőbányaiak is így értékelik, köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen Ügyvezető úr, Papp Zoltán elnök úr következik.
Papp Zoltán: Köszönöm a szót, Polgármester úr. A felügyelőbizottsági ülésen már megtettem, de úgy érzem, hogy itt a Testület plénuma előtt is érdemes. Szeretném megköszönni Ügyvezető igazgató úrnak és az egész intézménynek azt a munkát, amit elvégeztek az elmúlt évben. Ez a kétmillióforintos mínusz, ami az előző évekhez képest természetesen visszalépés, hiszen akkor mindig pluszban zárt az intézmény, úgy gondolom, hogy azokhoz a körülményekhez, megváltozott körülményekhez, ráadásul negatív irányba változott körülményekhez képest, amilyen körülményekhez alkalmazkodva nekik kellett végezniük a munkájukat, ez egy kifejezetten jó eredménynek számít. Arról nem is beszélve, hogy ugye, Ügyvezető úr is említette, hogy igyekeztek azon, hogy ne kelljen bezárni magát az intézményt, amit meg is oldottak, úgyhogy temperáló fűtéssel tulajdonképpen az egész telet így dolgozták végig. Tehát külön szeretném megköszönni az ott dolgozó munkatársaknak azt, hogy néha 15,16,18 fokban ülték végig az egész munkanapot, és így végezték el a munkájukat, úgyhogy még egyszer köszönöm!
Elnök: Köszönöm, más nem jelentkezik hozzászólásra. Azt gondolom, hogy a nehéz körülmények ellenére is a Művelődési Központnak sikerült a lélek melegét hozni. Ugye, hallottuk a mai tanácskozásunk elején, hogy a művészettel való nevelés milyen fontos. Azt gondolom, hogy kicsit, ha tágítom kört, a kultúra, kultúrára való nevelés vagy ennek a közvetítése milyen elengedhetetlenül fontos egy település életében. És azt gondolom, a Kulturális Központ ennek maximálisan eleget tett, úgyhogy köszönjük szépen. Döntéshozatal következik. Nem érkezett olyan javaslat, hogy szavazzunk külön valamely határozatról, így egyben tudunk a 16-18. napirendi pontoknál lévő határozatokról szavazni.
105/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
2022. évi szakmai és számviteli beszámolójáról(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi szakmai beszámolóját elfogadja.2. A Képviselő-testület a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi számviteli beszámolóját - amely szerint a mérleg főösszege 215 901 eFt, az adózott eredmény -2 293 eFt - jóváhagyja, és a negatív adózott eredményt eredménytartalékba helyezi.Határidő: 2023. május 31.Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatás! Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetője
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Elnök: 16 igen egyhangú szavazattal döntöttünk.
106/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
felügyelőbizottságának 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolójáról(16 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának a 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja.
107/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
2023. évi üzleti tervének jóváhagyásáról(16 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti tervét jóváhagyja azzal, hogy az Önkormányzat rendezvényeinek finanszírozása a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 23.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 14. sorának (Rendezvények tartaléka) terhére történik rendezvényenként egyedileg történő elszámoláson alapuló finanszírozással.Határidő: a végrehajtásra: 2023. december 31.a beszámolásra: 2024. március 31.Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetője
Elnök: Le tudom zárni ezeket a napirendi pontokat, köszönöm szépen a jelenlétet, a továbbiakban is szívesen látunk Laci benneteket.

19. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2023. évi igazgatási 

szünet elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet megalkotása 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Megnyitom a következő napirendi pontunkat, a 19-est, amely a Hivatal 2023. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló önkormányzati rendeletünkről. A Hivatalban a jövőben ez egy kicsit lehet, hogy bonyolultabb lesz. Nem a cím, hanem maga a szünet. Nincs hozzászólás, kérdés, indítom a szavazást.
RendeletalkotásBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 14 igen, egyhangyú szavazattal az előterjesztés 1. melléklete szerint megalkotja a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2023. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló önkormányzati rendeletet.
Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendi pontot.

20. napirendi pont:
A Budapest Airport Szomszédjaiért Alapítvány „Kibővített zajvédelmi program 2022

2025” című pályázatán történő részvétel
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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Elnök: Megnyitom a huszadikat, amely a Budapest Airport szomszédjaiért Alapítvány „Kibővített zajvédelmi program 2022-2025” című pályázatán történő részvételt jelenti. Kérdés, hozzászólás nincs. Döntéshozatal következik.
108/2023. (IV. 20.) KÖRT határozat
a Budapest Airport Szomszédjaiért Alapítvány „Kibővített zajvédelmi program 2022
2025" című pályázatán történő részvételről(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Airport Szomszédjaiért Alapítvány „Kibővített zajvédelmi program 2022-2025" című programjára pályázatot nyújt be a költségmentes zajszigetelési lehetőségekre a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló Budapest X. kerület,

a) Kozma utca 15.1. ép. 2. Ih. I. em. 18., 42509/0/A/19 hrsz.,
b) Kozma utca 15. 2. ép. 2. Ih. II. em. 24., 42509/0/B/25 hrsz.,
c) Kozma utca 15. 3. ép. 1. Ih. II. em. 10., 42509/0/C/ll hrsz.,
d) Kozma utca 15. 3. ép. 2. Ih. fszt. 15., 42509/0/C/16 hrsz.,
e) Kozma utca 15. 3. ép. 2. Ih. II. em. 21., 42509/0/C/22 hrsz.,
f) Kozma utca 15. 3. ép. 2. Ih. II. em. 23., 42509/0/C/24 hrsz.,
g] Kozma utca 15. 4. ép. 1. Ih. I. em. 8., 42509/0/D/9 hrsz.,
h) Kozma utca 15. 4. ép. 2. Ih. fszt. 14., 42509/0/D/15 hrsz.,
i) Kozma utca 15. 4. ép. 2. Ih. II. em. 21., 42509/0/D/22 hrsz.,
j] Kozma utca 15. 5. ép. 2. Ih. fszt. 16., 42509/0/E/17 hrsz.,
k) Kozma utca 15. 5. ép. 2. Ih. I. em. 19., 42509/0/E/20 hrsz. és
l) Kozma utca 15. 6. ép. 1. Ih. II. em. 11., 42509/0/F/ll hrsz.szám alatti ingatlanok vonatkozásában.2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti pályázathoz szükséges intézkedések és nyilatkozatok megtételére, továbbá a megvalósult beruházások térítésmentes átvételére.3. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az 1. pont szerinti pályázat keretében megvalósított ablakcserét követően visszamaradt helyreállítási munkák elvégzésére. Határidő: 2023. június 30.Feladatkörében érintett: a Hatósági Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója

Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendi pont tárgyalását.
21. napirendi pont:

Az Értelmi Fogyatékosok Fejlődését Szolgáló Magyar Down Alapítvánnyal ellátási 
szerződés kötése és a Budapest X. kerület, Zágrábi utca 13. szám alatt lévő ingatlan 

ingyenes használatba adása
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a 21-est, Az Értelmi Fogyatékosok Fejlődését Szolgáló Magyar Down Alapítvánnyal ellátási szerződéskötésre és a Budapest X. kerület Zágrábi utca 13. szám alatt lévő ingatlan ingyenes használatba-adása a napirendi pontunk. Kérdés, hozzászólás nincs, indítom a szavazást.
109/2023. (IV. 20.) KÖRT határozat
az Értelmi Fogyatékosok Fejlődését Szolgáló Magyar Down Alapítvánnyal ellátási 
szerződés kötéséről(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Értelmi Fogyatékosok Fejlődését Szolgáló Magyar Down Alapítvánnyal 2024. január 1-jétől 2028. 
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december 31-éig tartó időtartamra 20 fő kőbányai értelmi fogyatékos ellátására - 10 fő részére nappali ellátás (4000 Ft/fő/nap) és 10 fő részére átmeneti gondozás (5000 Ft/fő/nap) szolgáltatás biztosítására - kötendő ellátási szerződést az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja.2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti ellátási szerződés megkötésére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
1, melléklet a 109/2023. (IV. 20.) KÖKT határozathoz

ELLÁTÁSI SZERZŐDÉSamely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (1102 Budapest, Szent László tér 29., PÍR száma: 735737, adószáma: 15735739-2-42, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 11784009-15510000, képviseli D. Kovács Róbert Antal polgármester megbízásából Weeber Tibor alpolgármester, a továbbiakban: Önkormányzat)másrészről az Értelmi Fogyatékosok Fejlődését Szolgáló Magyar Down Alapítvány (székhelye: 1145 Budapest, Amerikai út 14. adószám: 18005282-1-42, bankszámlaszám: UniCredit Bank 10918001-00000013-38730007, képviseli dr. Gruiz Katalin, az alapítvány elnöke) mint szociális szolgáltatást biztosító (a továbbiakban: Szolgáltató, együtt: Szerződő Felek) között a mai napon az alábbi feltételekkel.1. A Szerződő Felek 2024. január 1. napjától 2028. december 31. napjáig ellátási szerződést kötnek a szociális igazgatásról és szociális ellátásról szóló 1993. évi III. törvény (a továbbiakban: Szt.) 65/F. § (1) bekezdés c) pontjában meghatározott fogyatékos személyek nappali ellátása, valamint a 80. § (3) bekezdés b) pontjában meghatározott fogyatékos személyek átmeneti 
gondozása ellátás biztosítására.2. A Budapest Főváros Kormányhivatala Szociális és Gyámhivatala az Értelmi Fogyatékosok Fejlődését Szolgáló Magyar Down Alapítvány által fenntartott Down Alapítvány Gondozóházát (1107 Budapest, Zágrábi utca 13., a továbbiakban: Gondozóház) a 2010. szeptember 21-én kelt határozatával 90BP-2/2/2010 ügyiratszámon a szolgáltatói nyilvántartásba bejegyezte.3. A Szolgáltató vállalja, hogy a Gondozóházban 10 férőhelyen nappali ellátást, 10 férőhelyen átmeneti gondozást biztosít a X. kerületi értelmi fogyatékos igénylők részére.4. A 3. pontban meghatározott szolgáltatáshoz - a Szolgáltató által ellátott X. kerületi lakosok gondozási napjai figyelembevételével - az Önkormányzat nappali ellátás esetén bruttó 4000 Ft/fő/nap, átmeneti gondozás esetén bruttó 5000 Ft/fő/nap hozzájárulást fizet ellenértékként (a továbbiakban: ellenérték).5. Az ellenértékről a Szolgáltató negyedévente utólag számlát állít ki, melyhez csatolni kell az adott hónapban teljesített gondozási napokról a külön jogszabályok szerint készített kimutatást (elszámolás).6. Az Önkormányzat a 4. pontban meghatározott ellenértéket az alakilag és tartalmilag a jogszabályoknak mindenben megfelelő számla és a csatolt elszámolás alapján 15 napos fizetési határidővel átutalással teljesíti.7. A Szerződő Felek rögzítik, hogy a szociális ellátási feladatokra a normatív állami hozzájárulást közvetlenül a Szolgáltató igényli és használja fel. A Szolgáltató jogosult az ellátottaktól térítési díjat beszedni. A 3. pontban meghatározott férőhelyek esetén a térítési díj összege nem haladhatja meg a szolgáltatási önköltség és az önkormányzati támogatás különbözetét.
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8. A Szolgáltató az 1. pontban meghatározott ellátást folyamatosan biztosítja a 2. pontban meghatározott telephelyen. A szolgáltatás időszakos hiánya esetén a Szolgáltató köteles megtéríteni az Önkormányzatnak okozott kárt, amely nem haladhatja meg az ellátásra szoruló személy ellátási költségét.9. Az Alapítvány az Önkormányzat számára a Gondozóház működéséről évente egy alkalommal a tárgyévet követő március 31-éig, valamint a szerződés megszűnésekor 15 napon belül szakmai és pénzügyi beszámolót készít. A beszámoló részletesen tartalmazza az ellenérték felhasználásának módját, az ellátást igénybe vevő ellátottak adatait és az ellátás költségeit.10. Az Önkormányzat jogosult az Alapítványtól év közben bármikor tájékoztatást kérni és az 1. pontban meghatározott szolgáltatás szakmai teljesítésével kapcsolatban a helyszínen ellenőrzést végezni.11. Az Alapítvány képviselője kijelenti, hogy az 1. pontban meghatározott szolgáltatásokra vonatkozó külön jogszabályokat és szakmai követelményeket, valamint nyilvántartási kötelezettségeket betartja, továbbá teljesíti a külön jogszabályban meghatározott adatszolgáltatási és statisztikai adatgyűjtési kötelezettségeket.12. Az Alapítvány teljesíti az ellátás igénybevételéhez kapcsolódó tájékoztatási kötelezettséget, és kivizsgálja az 1. pontban meghatározott szociális szolgáltatások nyújtásával kapcsolatos panaszokat, amelyek eredményéről egyidejűleg tájékoztatja az Önkormányzatot.13. A szerződést bármelyik fél két hónapos felmondási idővel, külön indokolás nélkül a másik félhez intézett egyoldalú, írásbeli nyilatkozatával felmondhatja.14. Az egyik fél súlyos szerződésszegése esetén a másik fél jogosult a szerződést azonnali hatállyal felmondani (rendkívüli felmondás). Az Önkormányzat részéről súlyos szerződésszegésnek minősül az ellenérték megfizetésének 30 napot meghaladó késedelme, illetve elmulasztása. Az Alapítvány részéről súlyos szerződésszegésnek minősül az 1. pontban meghatározott szolgáltatásra vonatkozó külön jogszabályban foglaltak, illetve a szakmai követelmények megsértése, az 5. pontban foglalt elszámolási, valamint a 9. pontban foglalt beszámolási és tájékoztatási kötelezettség elmulasztása.15. Jelen szerződésben nem szabályozott kérdésekben az Szt. és a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény rendelkezéseit kell alkalmazni.A Szerződő Felek a szerződést elolvasás után mint akaratukkal mindenben megegyezőt 6 példányban írták alá, melyből 4 példány az Önkormányzatot, 2 példány a Szolgáltató illeti.Budapest, 2023. április „ "Weeber Tibor alpolgármester
Budapest, 2023. április „ "Dr. Gruiz Katalin kuratórium elnöke

Pénzügyi ellenjegyzés:Novák Andrea osztályvezetőSzakmai ellenjegyzés: Jogi ellenjegyzés:Ehrenberger Krisztina Dr. Egervári Éva főosztályvezető jogtanácsos
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110/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Zágrábi utca 13. szám alatt lévő ingatlan ingyenes használatba 
adásáról(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. kerület, Zágrábi utca 13. szám alatti ingatlant (helyrajzi száma: 38315/49) az Értelmi Fogyatékosok Fejlődését Szolgáló Magyar Down Alapítvány (székhelye: 1145 Budapest, Amerikai út 14., nyilvántartási száma: 01-01-0003312, adószáma: 18005282-1-42, képviseli dr. Gruiz Katalin elnök) részére a Kőbányai Önkormányzattal kötött ellátási szerződés alapján a kőbányai értelmi fogyatékos ellátása céljából 2024. január 1. napjától az ellátási szerződés időtartamára, legfeljebb 2028. december 31. napjáig tartó határozott időre használatba adja azzal a feltétellel, hogy a használati időtartam alatt a közüzemi díjakat a használó köteles megfizetni.2. A Képviselő-testület az óvadék mértékét 100 000 Ft összegben állapítja meg.3. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t, hogy a használatba adással kapcsolatban tegye meg a szükséges intézkedéseket.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal hoztuk meg a döntésünket. Lezárom a napirendi pontot.

22. napirendi pont:
A Kékvirágos” Ovis Gyermekekért Alapítvány által a Budapest Főváros X. kerület 

Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő óvodák részére ingó vagyonelem 
formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a huszonkettest, „Kékvirágos” Ovis Gyermekekért Alapítvány által a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő óvodák részére ingó vagyonelem formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyása a napirendi pont. Kérdés, hozzászólás? Nincs. Döntéshozatal lesz.
111/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a "Kékvirágos" Ovis Gyermekekért Alapítvány által a Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő óvodák részére ingó vagyonelem 
formájában nyújtott támogatás átvételének jóváhagyásáról(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a ''Kékvirágos" Ovis Gyermekekért Alapítvány (székhelye: 1107 Budapest, Kékvirág utca 5., adószáma: 18596519-142, képviseli: Dálnokiné Mátyási Csilla elnök) által felajánlott, ingó vagyonelem formájában nyújtandó támogatás - intézményenként két tanuló futóbicikli, intézményenként egy kis roller, intézményenként tíz korongbója mindösszesen 53 345 Ft értékben - átvételét a Kőbányai Aprók Háza Óvoda, a Kőbányai Bóbita Óvoda, a Kőbányai Csodafa Óvoda, a Kőbányai Csodapók Óvoda, a Kőbányai Gesztenye Óvoda, a Kőbányai Gépmadár Óvoda, a Kőbányai Gézengúz Óvoda, a Kőbányai Gyöngyike Óvoda, a Kőbányai Hárslevelű Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Óvoda, a Kőbányai Mászóka Óvoda, a Kőbányai Mocorgó Óvoda, a Kőbányai Rece-fice Óvoda és a Kőbányai Zsivaj Óvoda részére jóváhagyja.2. A Képviselő-testület felhatalmazza a Kőbányai Aprók Háza Óvoda, a Kőbányai Bóbita Óvoda, a Kőbányai Csodafa Óvoda, a Kőbányai Csodapók Óvoda, a Kőbányai Gesztenye Óvoda, a Kőbányai Gépmadár Óvoda, a Kőbányai Gézengúz Óvoda, a Kőbányai Gyöngyike Óvoda, a Kőbányai Hárslevelű Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Óvoda, a Kőbányai Mászóka Óvoda, a Kőbányai Mocorgó Óvoda, a Kőbányai Rece-fice Óvoda és a Kőbányai Zsivaj Óvoda intézményvezetőjét az 1. pont 
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szerinti támogatás nyújtásáról szóló megállapodás megkötésére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Aprók Háza Óvoda intézményvezetőjea Kőbányai Bóbita Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Csodafa Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Csodapók Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Gesztenye Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Gépmadár Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Gézengúz Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Gyöngyike Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Hárslevelű Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Kiskakas Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Mocorgó Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Rece-fice Óvoda intézményvezetője a Kőbányai Zsivaj Óvoda intézményvezetője
Elnök: Nem tévedtem, 14 igen egyhangú szavazattal így is történt. Lezárom a napirendi pontot.

23. napirendi pont:
A Hungexpo Zrt. kérelme alapján a 2023. május 16-19. napjára vonatkozó közterület

használati díj megállapítása
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következőként tárgyaljuk a huszonhármast, a Hungexpo Zrt. kérelme alapján a 2023. május 16-19. napjára vonatkozó közterület-használati díj megállapítása. Szavazni fogunk.
112/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Hungexpo Zrt. kérelme alapján a 2023. május 16-19. napjára vonatkozó közterület
használati díj megállapításáról(14 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a HUNGEXPO Budapest Kongresszusi és Kiállítási Központ Zrt. (székhelye: 1101 Budapest, Albertirsai út 10., cégjegyzékszáma: 01-10-041503, adószáma: 10478701-2-42) által a Budapest X. kerület, Albertirsai útnak az Albertirsai köz és a Kerepesi út közötti szakaszán elhelyezkedő valamennyi gépjárműparkolót érintő 11 993 m2 közterület 2023. május 16-19. napjára történő használatára tekintettel fizetendő közterület-használati díjat 181125 Ft/nap összegben állapítja meg.Határidő: 2023. április 30.Feladatkörében érintett: a Hatósági Főosztály vezetője
Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendi pontot.

24. napirendi pont:
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023.1-V. havi 

várható likviditási helyzetéről
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következőként tájékoztatót tárgyalunk a likviditásunkról huszonnégyes napirendi pontunk keretében. Kérdés, hozzászólás nincs. Lezárom a napirendi pontot.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros X. 
kerület Kőbányai Önkormányzat 2023.1-V. havi várható likviditási helyzetéről szóló tájékoztatót 
megtárgyalta.

25. napirendi pont:
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi határozatokról
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Megnyitom a huszonötöst, ami szintén egy tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról. Lezárom a napirendi pontot.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról szóló 
tájékoztatót megtárgyalta.

Elnök: A következő három napirendi pontunk zárt ülésen tárgyalhatnánk, de még lehet, hogy a huszonkilencest is, ha jól sejtem. De nincs kérés, hogy zárt ülésen tárgyaljuk, így nyilvános ülés keretében tudjuk tárgyalni a 26-29-esig.
26. napirendi pont:

Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló 
lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a huszonhatost, amely egy tájékoztató az Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről. Kérdés, hozzászólás? Nincs. Lezárom a napirendi pontot.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros X. 
kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről 
szóló tájékoztatót megtárgyalta.

27. napirendi pont:
A Budapest X. kerületi, Bársonyvirág utca 2/B szám alatti ingatlan elidegenítése 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a huszonhetest, amely a Bársonyvirág utca 2/B szám alatti ingatlan elidegenítéséről szóló előterjesztés. Módosító javaslatok születtek. Elő kell vennem, Jegyző úr?
Dr. Szabó Krisztián: Igen.
Elnök: Elő kell vennem, el kell kérnem jegyző úrtól, dönteni kell ezekről. Kicsit bonyolultabb akkor a helyzet, mint gondoltam. A Bizottság egyiket sem támogatta. És ezek élnek még ezek a módosító akkor. (Háttérben egyeztetések.) Van három módosító javaslatunk. Kérdezem a Képviselő-testületet, hogy megvan-e mindenkinek a módosító javaslat, ami a szerveren elvben olvasható vagy gyakorlatban is olvasható? Az első módosító javaslatot dr. Pap Sándor tette, hogy a határozat-tervezet egészüljön ki az alábbi 5. ponttal: „A Képviselő-testület abban az esetben, ha az értékesítés nem jön létre, felkéri a Polgármestert, vizsgáltassa meg az ingatlan bérbeadása vagy az Önkormányzat egyéb tevékenységére felhasználás útján történő hasznosítás lehetőségét.” Az előterjesztő ezt a módosító javaslatot támogatja-e, Alpolgármester úr?
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Radványi Gábor: Igen, támogatom.
Dr. Pap Sándor szóbeli módosító javaslata: A határozattervezet kiegészül az alábbi 5. ponttal: „5. A Képviselő-testület abban az esetben, ha az értékesítés nem jön létre, felkéri a polgármestert, vizsgáltassa meg az ingatlan bérbeadása vagy az Önkormányzat egyéb tevékenységére felhasználás útján történő hasznosítása lehetőségét."Indokolás: az ingatlan mielőbbi hasznosítása az ingatlan érték- és állagmegóvása miatt szükséges. (195/1. módosító javaslat)

Az előterjesztő támogatja a 195/1. módosító javaslatot.

Elnök: Tehát erről akkor külön szavazni nem kell, de tudunk szavazni magáról a módosító javaslat elfogadásáról. Tehát eredeti határozati javaslat plusz kiegészül ezzel a ponttal, hogyha nem jön létre az értékesítés, vizsgáltassuk meg a bérbeadást vagy egyéb célra. (Háttérben 
egyeztetés.) Ja, bocsánat, végszavazás nincs, igaza van Jegyző úrnak. Még a módosítókról szavazzunk először. A következő módosító javaslat: „Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete megvizsgálja a Bársonyvirág utca 2/B szám alatti ingatlan bérbeadási lehetőségeit a lehető leghamarabb." Az egész határozat helyett ez szerepel, tehát nem az értékesítés, bocsánat. Tehát a határozattervezet helyett, ami most van az előterjesztésben, ahelyett új határozati javaslatként tette a javaslattevő, hogy megvizsgáljuk a Bársonyvirág utca 2/B szám alatti ingatlan bérbeadási lehetőségét mihamarabb. Kérdezem, támogatja-e ezt az előterjesztő?
Radványi Gábor: Nem támogatom.
Elnök: Most a Testület dönt arról, hogy támogatjuk-e ezt a módosító javaslatot. Indítom a szavazást.
Kiss Miklós szóbeli módosító javaslata: A határozattervezet címe és szövege helyébe a következő rendelkezés lép:
„a Budapest X. kerület, Bársonyvirág utca 2/B szám alatti ingatlan hasznosításának 
kérdésérőlBudapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete megvizsgálja a Budapest X. kerület, Bársonyvirág utca 2/B szám alatti, 42526/410 hrsz.-ú ingatlan bérbeadási lehetőségeit a lehető leghamarabb.Indokolás: a jelenlegi ingatlanpiaci helyzetre és a felelős gazdálkodásra tekintettel.

(195/2. módosító javaslat) 
Az előterjesztő nem támogatja a 195/2. módosító javaslatot.

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 13 ellenszavazattal, 
2 tartózkodással nem fogadja el a 195/2. módosító javaslatot. [113/2023. (IV. 20.)]

Elnök: 13 nem, 2 tartózkodással nem támogatta a Testület. A következő módosító javaslat a határozattervezet 2. a) alpontban a 158 933 000 forint szövegrész helyébe a 200 000 000 forint, a b) alpontban a 15 893 300 szövegrész helyébe a 20 000 000 szövegrész lép. Alpolgármester úr.
Radványi Gábor: Bocsánat, úgy érzem, hogy egy kicsi magyarázatra szorulnak ezek a módosító javaslatok, és mi ezt hétfőn még nem tárgyaltuk, mert kedden hozták a bizottsági döntésben meg ezeket a módosító javaslatokat. Röviden itt arról van szó, hogy volt egy 232 000 000 kikiáltási ár, azon nem ment el. Majd azt követően készült egy értékbecslés, egy másik, ami 100 000 000 forint, illetve hogyha a költségalapú értékbecslést nézzük, az 144 volt. Énnekem, mint előterjesztőnek az volt a javaslatom, hogy figyelembe véve az első 232 000 OOO-ósát, figyelembe véve a mostani, viszonylag alacsonynak tűnő 100 000 000 Ft-os árat, illetve a költségalapút, ami 
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144 000 000 Ft, ennek a háromnak az átlagából tettem egy javaslatot, hogy így legyen 158 000 000 Ft. Gyakorlatilag ez a módosító javaslat Huszti úr részéről arra vonatkozott, hogy szerinte ezt még magasabb kikiáltási áron is el lehet adni, ezért 200 000 000 Ft-ban határozta meg. Én ezt azért nem támogatom, nagyon szeretném, hogyha az Önkormányzat ezért 200 000 000 forintot kapna, de én azt gondolom, hogy amit eredetileg megadtam, illetve javasoltam előterjesztőként, a 158 000 000, az a piaci valósághoz közelebb áll. Ezért ragaszkodnék a 158 000 000 forintos kikiáltási árhoz, én emellett fogok szavazni.
Elnök: Huszti-Vouszka András Norbert.
Huszti-Vouszka András Norbert: Köszönöm szépen, Polgármester úr. Igen, a bizottsági ülésen erről már elég sokat beszéltünk. Mégiscsak kiegészíteném az én módosító javaslatomat, hogy miért mondtam azt, amit. Számomra ez a 232 millióról a 160 millióra való csökkentése a kikiáltási árnak, ez több mint 30%. Hogyha figyelembe vesszük azt, hogyha valaki el akar adni valamit, akkor nem feltétlenül folyamodik ennyire drasztikus árcsökkentési procedúrához vagy javaslathoz, hanem hogy adott esetben kisebb lépésekben csökkenti ezt a kikiáltási árat, és hogyha pedig nem sikerül eladni azt az adott tárgyat, ingatlant, bármit, akkor utána mindig lehet lejjebb vinni. És ennek függvényében pedig megadjuk arra lehetőséget, hogy esetleg a magasabb áron elkelne ez az ingatlan. Persze ez nem biztos, nem azt mondom, hogy 200 millióért biztos, hogy el fog kelni, csak számomra ez a 30, több mint 30%-os csökkentés, ez nekem soknak tűnik így elsőre. És ezért gondoltam azt, hogy egy kompromisszumos megoldás alapján lehetne esetleg először megpróbálni, hogy ennyiért el tudjuk-e adni, hogyha pedig nem, akkor utána pedig még mindig vissza lehet térni adott esetben az eredeti ötlethez, hogyha mondjuk egy hónapon belül nem kelne el az adott ingatlan. Én csak ezt szerettem volna esetleg, hogy számomra ez így egy picit racionálisabb lenne, de megértem az Önöknek a gondolkodásmódját is és az érvelését is. Nyilván, hogyha beleszámoljuk a kamatokat, hogy a jövőben mennyit fog érni a pénz stb., stb., tehát ebből az esetből megértem az Önöknek a gondolkodásmódját is, és csak egy kompromisszumos megoldást szerettem volna. Köszönöm szépen.
Elnök: Kovács Róbert tanácsnok úr.
Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Csak két rövid gondolat. Egyedül azt kell néznünk, hogy mennyi volt a beszerzési ára ennek az ingatlannak, ez a sarokpont azt hiszem, nem a különböző koncepcióknak a vizsgálata. A másik az, hogy árverésről van szó, mert lehet, hogy 200 lesz, az is lehet, 158, ha elkel, akkor 158 biztosan lesz, és akkor mi ezt nyereséggel zártuk ezt az ügyletet, ennyi az egész. Köszönöm szépen.
Elnök: Molnár Róbert képviselő úr.
Molnár Róbert: Köszönöm a szót. Ahogy már bizottsági ülésen is beszéltünk róla, az előterjesztőt én is ezért tudom támogatni. Természetesen képviselőtársamnak is igaza van abban, hogy persze, jó lenne ez 200-300, teljesen mindegy mennyiért, minél többért eladni, de gyakorlatilag azért a valósághoz kellene kicsit közelednünk, illetve azt nem szabad elfelejteni, hogy tulajdonképpen, igen, valóban nagy csökkentésről van szó, amit Norbert képviselőtársam is mondott, de a piaci viszonyok megváltoztak. És szerintem a kereslet-kínálatot kell figyelembe venni, és minél többet várunk, ez lehet, hogy annál kedvezőtlenebb lesz a számunkra. Én úgy gondolom, hogy egy reális áron kellene megpróbálni, köszönöm.
Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr.
Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. A vitát hallgatva az első megjegyzésem, komoly hibát vétettünk, én úgy érzem, hogy nem zárt ülésen tárgyaljuk a dolgot. Ha meg akarnám venni, megköszönném mindenkinek a nyilvánosan a taktikai lépéseket, hogy mire akarunk kilyukadni, hogy megtudtam. Nagyot rontottunk az üzleten ezzel. A másik része a dolognak, hogy az első 

40



módosító javaslathoz annyit, hogy akár el is fogadhatjuk, hiszen, ha nem fogadjuk el, akkor is ez következik be, hogy bármikor meg lehet vizsgálni a bérbeadásnak a dolgát. Ez annyi, hogy akkor az összes mondatot nagybetűvel kezdjük, és erről hozzunk egy határozatot, enélkül is ez fog történni, tehát körülbelül ennyi jelentősége van neki. Elfogadom Norbinak az álláspontját erre, hogy túl nagy ez az ugrás ebbe, de egyre fölhívom a figyelmet, és örülök az utolsó mondatodnak, hogy egyrészt a piac afelé megy el, hogy az árak csökkennek az ingatlanpiacon, a másik pedig minél hosszabb ideig ez nincs hasznosulva ez az ingatlan, nem lehet azt mondani, hogy nem kér enni. Igenis kér enni, mert ez költséggel jár ezeknek a fenntartása, akár az őrzés-védés, akár a bárminemű dolog, tehát nagyon hosszú ideig nem húzhatjuk. Ezért örülök, amit mondtál a végén, hogy ha ez a 200 milliós kikiáltási ár lépne életbe, akkor ezt nem húznánk a végtelenségig, hiszen jön a nyári szünet, és akkor legközelebb mondjuk augusztus végén, tehát szeptemberben lehetne dönteni erről. Mire ez piacra kerül újra, akkor az október, tehát én azt gondolom, hogy a lehetőséget megadhatjuk ennek a dolognak, de mindenképpen a májusi közgyűlésen térjünk erre vissza, hogy mi legyen ezzel, mert hogyha nincs eredménye, akkor nekünk lépnünk kellene ebben, tehát én ezzel a megkötéssel tudom támogatni, köszönöm.
Elnök: Radványi Gábor alpolgármester úr.
Radványi Gábor: Igen én is az időfaktorra hívnám fel a figyelmet, mert 93 000 000 forintért vettük valóban, 14%-os kamat mellett. Gyakorlatilag most ott tartunk, hogy ez az ingatlan, hogyha ez a 93 000 000 forint, amit ingatlanra kifizettünk, azt betettük volna a 14%-os kamatra, jelenleg 106 000 000 forintunk lenne. Ezzel szemben van 93. Most ezt lehet húzni tovább, ahogy Alpolgármester is mondja, hogy egy hónapot, meg még egy hónapot, lehet, hogy egyébként azon a 158 000 000 forintos áron, amit én javasoltam, azon se fog elmenni egy hónapon belül, és akkor ugyanott vagyunk, amit Huszti úr is mond, meg Somlyódy úr is. Én csak próbáltam közelíteni ezt az árat, és azért lejjebb vinni, hogy így van esély arra talán, hogy ez viszonylag gyorsan elmegy, és akkor ez az időfaktor, amire egyébként helyettesítő megoldásként azt a 93 milliót, ha betettünk volna kamatozó kincstárjegyre talán vagy nem tudom, valamire vagy lekötésre, akkor ez nekünk pénzt hoz. így viszont egyelőre az állaga romlik a háznak.
Elnök: Dr. Pap Sándor tanácsnok úr.
Dr. Pap Sándor: Köszönöm szépen. Tisztelt Képviselő-testület. Az én szép feladatom volt a legutolsó Gazdasági bizottsági ülést levezetni, és az Alpolgármester úr által elmondottakkal egyetértek, azt én nem szeretném megismételni. Kettő dolgot tartok fontosnak itt a Testület előtt is megemlíteni, az egyik az, hogy az előterjesztőt, és ez a bizottsági ülés alatt is szépen kijött, magával az előterjesztéssel is meg az előterjesztés során is, a tárgyalás során a Gazdasági Bizottságon felmerült néha egymásnak is ellentmondó, meg néha önmaguknak is ellentmondó véleményeknek való megfelelés motiválta, és rendkívüli rugalmasságot mutatott abban, hogy alkalmazkodjon a Bizottság igényeihez. A másik, amit pedig el kell mondjak, hogy amit Somlyódy alpolgármester úr elmondott, ez fölvetődött a bizottsági ülésen, de aztán végül is határozati javaslatként nem került megfogalmazásra, de ezt, ha így és most elfogadjuk az Önkormányzat semmilyen módon veszíteni nem tud. A más úton való hasznosítást menetközben is meg tudjuk vizsgálni, és hát, hogy az ingatlanárak merre mennek, itt a nyilvános ülésen már erről én nem spekulálnék, megtették mások helyettem, de én azt gondolom, hogy a helyes döntést az előterjesztés elfogadásával hozzuk meg. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm, lezárom a vitát, nincs több hozzászóló. Egy módosító javaslatról kell még döntenünk, Huszti képviselő úr módosító javaslatáról, amit az előbb már ismertettem. Az előterjesztő nem támogatta, kérem a Testület véleményét a módosító javaslatról.
Huszti-Vouszka András Norbert szóbeli módosító javaslata: A határozattervezet 2. pont a) alpontban a „158 933 000 Ft” szövegrész helyébe a „200 000 000 Ft", a b) alpontban a „15 893 300 Ft" szövegrész helyébe a „20 000 000 Ft" szöveg lép.
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Indokolás: az előző sikertelen ajánlathoz közelítőbb kikiáltási árat látja indokoltnak az Önkormányzat bevételének maximálása érdekében. (195/3. módosító javaslat)

Az előterjesztő nem támogatja a 195/3. módosító javaslatot.

A Képviselő-testület 16 fővel határozatképes, miután az ülésterembe 11.40 órakor visszatért dr. 
Pap Sándor.

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen, 10 ellen
szavazattal, 3 tartózkodással nem fogadja el a 195/3. módosító javaslatot. [114/2023. (IV. 20.)]

Elnök: 3 igen, 10 nem, 3 tartózkodás mellett döntött a Testület úgy, hogy nem támogatja ezt a módosító javaslatot. Most tudunk döntést hozni az eredeti határozati javaslatról, kiegészítve azzal a módosító javaslattal, amely a polgármestert fölkéri, hogy bérbeadást vagy egyéb hasznosítást vizsgáltasson, amennyiben nem sikerül eladni az ingatlant. Indítom a szavazást.
115/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a Budapest X. kerület, Bársonyvirág utca 2/B szám alatti ingatlan elidegenítéséről(16 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete árverésen értékesíti a Budapest X. kerület, Bársonyvirág utca 2/B szám alatti, 42526/410 hrsz.-ú ingatlant.2. A Képviselő-testület az 1. pont szerinti árveréssel kapcsolatban az alábbi feltételeket állapítja meg:a) az ingatlan kikiáltási ára 158 933 000 Ft,b) az ajánlati biztosíték összege 15 893 300 Ft,c) az ingatlannak a vevő részére történő birtokátruházására a teljes vételár beérkezését követő 15 munkanapon belül kerül sor.3. A Képviselő-testület felhatalmazza a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az 1. pont szerinti árverési felhívás közzétételére és az árverés lebonyolítására.4. A Képviselő-testület felhatalmazza a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t, hogy az eredményes árverést követően az adásvételi szerződést kösse meg, illetve az ingatlan értékesítésével kapcsolatban a szükséges további intézkedéseket tegye meg.5. A Képviselő-testület abban az esetben, ha az értékesítés nem jön létre, felkéri a polgármestert, vizsgáltassa meg az ingatlan bérbeadása vagy az Önkormányzat egyéb tevékenységére felhasználás útján történő hasznosítása lehetőségét.Határidő: 2023. június 30.Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetőjea Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója
Elnök: 16 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendi pont tárgyalását.
A Képviselő-testület 15fővel határozatképes, miután dr. Mátrai Gábor Imre 11.44 órakor elhagyta 
az üléstermet.

28. napirendi pont: 
A közétkeztetési feladatok ellátásáról szóló vállalkozási szerződés módosítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a huszonnyolcas napirendi pontunkat, a közétkeztetési feladatok ellátásáról szóló vállalkozási szerződés módosítását. Módosító javaslatot, Jegyző úr elmondod?
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen, Polgármester úr. Összefoglalnám a Gazdasági Bizottság ülésén megfogalmazott módosító javaslatot, hogy a bizottsági ülésen jelen nem lévők is esetleg jobban megismerhessék vagy meg tudják fogalmazni az álláspontjukat. A hosszas tárgyalások 
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után, illetve az előterjesztés szerinti álláspontnak a rögzítése után a hétfői napon egy kiegészítő kérést fogalmazott meg a közétkeztető szolgáltató azzal kapcsolatban, hogy értékelve a jövő évben várható közétkeztetési inflációs rátának az értékét, tehát a jelenleg a szerződésben lévő inflációs emelési lehetőségnek a várható értékét, felvetette, hogy az eredetileg rögzített 10% helyett maradjon meg a jelenlegi inflációs ráta még a jövő évre, hogy meglegyen az a rugalmasság, hogyha ez 10%-nál magasabb akkor ő ne veszítsen a jelenlegi szerződéses értékhez képest abból az emelési lehetőségből. Ez azért javasolható megfontolásra az előző megegyezéshez, illetve az előterjesztéshez képest, mivel a megegyezések során egy olyan szándék is megfogalmazódott, illetve egy olyan további tárgyalásokra való nyitottságát fejezte ki az Önkormányzat, amely szerint az ősz folyamán visszatérhet egy 10%-os emelési lehetőség vagy annak a vizsgálatára visszatérnek a felek. Viszont kifejezte azt is most a vállalkozó, hogy ezt a 10%-os igényt akkor már nem fogja felvetni, ez tehát stabilabbá teszi a szerződéses rendszert. Az idei évben nem élhet inflációs emeléssel a vállalkozó, hanem a fix 20%-os emelést kapja meg, amelyet megfogalmaz a szerződés, a jövő év elején a jelenlegi inflációs ráta szerinti emelési igényét érvényesítheti, de legalább 10%-ot, és 2025. január 1-jétől pedig belépne a jelenlegi közétkeztetési inflációs ráta helyébe egy, ugye, a szerződéstervezet szerinti négy elemből álló összetett, súlyozott kosár, ami nyomán majd 2025. január 1-jétől érvényesíthet emelést a vállalkozó, köszönöm szépen.
A Képviselő-testület 14 fővel határozatképes, miután Akócs Zoltán 11.45 órakor elhagyta az 
üléstermet.

A Gazdasági Bizottság módosító javaslata (Dr. Szabó Krisztián szóbeli módosító javaslatára): A határozattervezet 1. melléklete (Vállalkozási szerződés 2. módosítása) az alábbiak szerint módosul:1. A 2. pont helyébe a következő rendelkezés lép:„2. A Felek megállapodnak, hogy 2024. január 1-jei hatállyal az Alapszerződés 2.5. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:
„2.5. A 2.2. pontban meghatározott nettó árak évente egy alkalommal, legfeljebb a Központi 
Statisztikai Hivatal által a tárgyévet megelőző naptári évre meghatározott, az iskolai étkezés, 
valamint az óvodai, bölcsődei étkezés kiadáscsoportokra vonatkozó fogyasztói árindexek 
számtani átlagának, de legalább a 2023. március 31-én hatályos nettó árak 10%-ának 
megfelelő mértékben növekedhetnek a Kbt. szerződésmódosításra vonatkozó szabályai szerint.", 2. a 3. pont bevezető rendelkezése és a 2.5. pontot megállapító szövegrésze helyébe a következő rendelkezés lép:„3. A Felek megállapodnak, hogy 2025. január 1-jei hatállyal az Alapszerződés 2.5. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:
„2.5. A 2.2. pontban meghatározott nettó árak évente egy alkalommal az alábbi árindexek és 
változásmutató, valamint súlyszámok figyelembevételével növekedhetnek a Kbt. 
szerződésmódosításra vonatkozó szabályai szerint:", valamint3. az 5. pont helyébe a következő rendelkezés lép:„5. A Felek megállapodnak abban, hogy 2024. január 1-jéig, azaz a 2022. és a 2023. évekre a Vállalkozó az Alapszerződés 2.5. pontja alapján áremelést nem érvényesíthet.”.Indokolás: A közétkeztető javaslatára indokolt a módosítás az új inflációs ráta beillesztésének 1 évvel történő elhalasztásával tekintettel arra is, hogy a vállalkozó az év második felében előirányzott újabb felülvizsgálatra nem tart igényt. (199/1. módosító javaslat)

Az előterjesztő támogatja a 199/1. módosító javaslatot.

Elnök: Köszönöm szépen, Jegyző úr. Kérdés mindehhez? Hozzászólás nincs, úgyhogy tudunk szavazni. Gábor támogatja, Radványi alpolgármester úr támogatja a módosítót. Indítom a szavazást.
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116/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a közétkeztetési feladatok ellátásáról szóló vállalkozási szerződés módosításáról(14 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a közétkeztetési feladatok ellátása tárgyú, a Kórház- és Menzaétkeztetés Zrt.-vel 2019. szeptember 26-án megkötött vállalkozási szerződés módosítását az 1. melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert a szerződésmódosítás aláírására.2. A Képviselő-testület a vásárolt élelmezés fedezetére 143 693 699 Ft összeget (az Önkormányzat jogi személy dologi kiadására 102 684 285 Ft összeget, a Kőbányai Mászóka Óvoda dologi kiadására 2 978 211 Ft összeget, a Kőbányai Bóbita Óvoda dologi kiadására 3 554 320 Ft összeget, a Kőbányai Gesztenye Óvoda dologi kiadására 2 337 058 Ft összeget, a Kőbányai Kiskakas Óvoda dologi kiadására 4 696 826 Ft összeget, a Kőbányai Gyöngyike Óvoda dologi kiadására 1 681 472 Ft összeget, a Kőbányai Hárslevelű Óvoda dologi kiadására 2 015 557 Ft összeget, a Kőbányai Gézengúz Óvoda dologi kiadására 5 508 051 Ft összeget, a Kőbányai Mocorgó óvoda dologi kiadására 3 573 556 Ft összeget, a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ dologi kiadására 14 664 363 Ft összeget) biztosít a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 3/2023. (II. 23.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 17. sora (Élelmiszer beszerzés és vásárolt élelmezés tartaléka) terhére.3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

1. melléklet a 116/2023. (IV. 20.) KÖKT határozathoz

VÁLLALKOZÁSI SZERZŐDÉS
2. SZÁMÚ MÓDOSÍTÁSAamely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (PÍR szám: 735797, székhely: 1102 Budapest, Szent László tér 29., adószám: 15735739-2-42, képviseli: D. Kovács Róbert Antal polgármester) mint megrendelő (a továbbiakban: Megrendelő 1-),a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központszékhely: 1105 Budapest, Ihász utca 26.PIR-szám: 823137adószám: 15823137-2-42pénzforgalmi szolgáltató: OTP Bank Nyrt.számlaszám: 11784009-15823137képviseli: Némethné Lehoczki Klára intézményvezető megbízásából D. Kovács Róbert Antal polgármester, mint megrendelő (a továbbiakban: Megrendelő 2.), ésa Kőbányai Bóbita Óvodaszékhely: 1102 Budapest, Halom u. 7/bPIR-szám: 679637adószám: 16909520-2-42pénzforgalmi szolgáltató: OTP Bank Nyrt.számlaszám: 11784009-16909520képviseli: Blattner Edit intézményvezető megbízásából D. Kovács Róbert Antal polgármester, mint megrendelő (a továbbiakban: Megrendelő 3.), és
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a Kőbányai Gesztenye Óvodaszékhely: 1106 Budapest, Maglódi út 8.PIR-szám: 679659adószám: 16909568-2-42pénzforgalmi szolgáltató: OTP Bank Nyrt.számlaszám: 11784009-16909568képviseletében: Fenyvesiné Huller Tímea intézményvezető megbízásából D. Kovács RóbertAntal polgármester, mint megrendelő (a továbbiakban: Megrendelő 4.), ésa Kőbányai Gézengúz Óvodaszékhely: 1107 Budapest, Zágrábi út 13/atelephely: 1107 Budapest, Kékvirág u. 5.PIR-szám: 679725adószám: 16909661-2-42pénzforgalmi szolgáltató: OTP Bank Nyrt.számlaszám: 11784009-16909661képviseli: Angyal Nóra intézményvezető megbízásából D. Kovács Róbert Antal polgármester,mint megrendelő (a továbbiakban: Megrendelő 5.), ésa Kőbányai Csodapók Óvodaszékhely: 1104 Budapest, Mádi utca 127.telephely: 1103 Budapest, Kadau. 27-29.PIR-szám: 679671adószám: 16909599-2-42pénzforgalmi szolgáltató: OTP Bank Nyrt.számlaszám: 11784009-16909599képviseli: Szigetiné Mezei Gabriella intézményvezető megbízásából D. Kovács Róbert Antalpolgármester, mint megrendelő (a továbbiakban: Megrendelő 6.], ésa Kőbányai Gyöngyike Óvodaszékhely: 1101 Budapest, Salgótarjáni utca 47.PIR-szám: 679682adószám: 16909616-2-42pénzforgalmi szolgáltató: OTP Bank Nyrt.számlaszám: 11784009-16909616képviseletében: Mátyusné Szabó Beáta intézményvezető megbízásából D. Kovács Róbert Antalpolgármester, mint megrendelő (a továbbiakban: Megrendelő 7.), ésa Kőbányai Hárslevelű Óvodaszékhely: 1106 Budapest, Hárslevelű utca 5.PIR-szám: 679693adószám: 16909623-2-42pénzforgalmi szolgáltató: OTP Bank Nyrt.számlaszám: 11784009-16909623képviseletében: Surányi Tünde intézményvezető megbízásából D. Kovács Róbert Antalpolgármester, mint megrendelő (a továbbiakban: Megrendelő 8.), ésa Kőbányai Kiskakas Óvodaszékhely: 1104 Budapest, Mádi u. 86-94.PIR-szám: 679901adószám: 16918339-2-42pénzforgalmi szolgáltató: OTP Bank Nyrt.számlaszám: 11784009-16918339
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képviseletében: Szepesi Zsuzsanna intézményvezető megbízásából D. Kovács Róbert Antal polgármester, mint megrendelő (a továbbiakban: Megrendelő 9.), ésa Kőbányai Mászóka Óvodaszékhely: 1105 Budapest, Ászok u. 1-3.PIR-szám: 679604adószám: 16909496-2-42pénzforgalmi szolgáltató: OTP Bank Nyrt.számlaszám: 11784009-16909496képviseli: Forintos Ilona intézményvezető megbízásából D. Kovács Róbert Antal polgármester, mint megrendelő (a továbbiakban: Megrendelő 10.), és
a Kőbányai Mocorgó Óvodaszékhely: 1101 Budapest, Kőbányai út 38.PIR-szám: 679648adószám: 16909551-2-42pénzforgalmi szolgáltató: OTP Bank Nyrt.számlaszám: 11784009-16909551képviseli: Bernáthné Balogh Ildikó intézményvezető megbízásából D. Kovács Róbert Antal polgármester, mint megrendelő [a továbbiakban: Megrendelő 11.),másrészről a Kórház- és Menzaétkeztetés Zrt. (székhely: 1055 Budapest, Markó utca 1/B II. em. 19., cégjegyzékszám: 01-10-141568, adószám: 27449192-2-41, bankszámlaszám: ERSTE Bank Nyrt. 11600006-00000000-66673545, képviseli: Demeter László Gábor vezérigazgató) mint vállalkozó (a továbbiakban: Vállalkozó), a továbbiakban együttesen Felek között az alábbi feltételekkel:
ElőzményekAz Európai Unió Hivatalos Lapjában 2019. július 8. napján 2019/S 129-317421 számon megjelent ajánlati felhívás alapján megindított, uniós értékhatárt elérő, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény (a továbbiakban: Kbt.) 21. § (2) bekezdésére tekintettel a Kbt. Harmadik Rész szabályai szerint lefolytatott nyílt közbeszerzési eljárás során 2019. augusztus 29. napján a Megrendelő 1. döntéshozó testületé a 280/2019. (VIII. 29.) számú KÖKT határozatával a „Közétkeztetés szolgáltatás biztosítása a kőbányai intézmények számára” tárgyú közbeszerzési eljárás nyerteseként a Vállalkozót hirdette ki. Felek a közbeszerzési szerződést (a továbbiakban: Alapszerződés) 2019. szeptember 26-án kötötték meg.1. A Felek megállapodnak abban, hogy 2023. április 1-jei hatállyal az Alapszerződés 2.2. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép
„2.2.

Az étkezés típusa nettó ár (Ft/adag)
1 óvodás tízórai 266
2 óvodás diétás tízórai 266
3 óvodás ebéd 635
4 óvodás diétás ebéd 635
5 óvodás uzsonna 241
6 óvodás diétás uzsonna 241
7 általános iskola alsó tagozat tízórai 299
8 általános iskola alsó tagozat diétás tízórai 299
9 általános iskola alsó tagozat ebéd 774
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10 általános iskola alsó tagozat diétás ebéd 774
11 általános iskola alsó tagozat uzsonna 294
12 általános iskola alsó tagozat diétás uzsonna 294
13 általános iskola felső tagozat tízórai 329
14 általános iskola felső tagozat diétás tízórai 329
15 általános iskola felső tagozat ebéd 889
16 általános iskola felső tagozat diétás ebéd 889
17 általános iskola felső tagozat uzsonna 324
18 általános iskola felső tagozat diétás uzsonna 324
19 középiskolás ebéd 996
20 középiskolás diétás ebéd 996
21 szociális házhozszállítás ebéd (idősellátás) 1394
22 szociális házhozszállítás diétás ebéd (idősellátás) 1394
23 Gyermekek Átmeneti Otthona, óvodai ebéd 635
24 Gyermekek Átmeneti Otthona, óvodai diétás ebéd 635
25 Gyermekek Átmeneti Otthona, alsó tagozat ebéd 996
26 Gyermekek Átmeneti Otthona, alsó tagozat diétás ebéd 996
27 Gyermekek Átmeneti Otthona, felső tagozat ebéd 996
28 Gyermekek Átmeneti Otthona, felső tagozat diétás ebéd 996
29 Gyermekek Átmeneti Otthona óvodás vacsora 373
30 Gyermekek Átmeneti Otthona óvodás diétás vacsora 373
29 Gyermekek Átmeneti Otthona alsó tagozat vacsora 373
30 Gyermekek Átmeneti Otthona alsó tagozat diétás vacsora 373
29 Gyermekek Átmeneti Otthona felső tagozat vacsora 373
30 Gyermekek Átmeneti Otthona felső tagozat diétás vacsora 373
31 Gyermekek Átmeneti Otthona középiskolás ebéd 996
32 Gyermekek Átmeneti Otthona középiskolás diétás ebéd 996
33 Gyermekek Átmeneti Otthona középiskolás vacsora 373
34 Gyermekek Átmeneti Otthona középiskolás diétás vacsora 373
35 nyári napközis tábor tízórai 228
36 nyári napközis tábor diétás tízórai 228
37 nyári napközis tábor ebéd 618
38 nyári napközis tábor diétás ebéd 618
39 nyári napközis tábor uzsonna 226
40 nyári napközis tábor diétás uzsonna 226
41 felnőtt ebéd 996
42 felnőtt diétás ebéd 9962. A Felek megállapodnak, hogy 2024. január 1-jei hatállyal az Alapszerződés 2.5. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„2.5. A 2.2. pontban meghatározott nettó árak évente egy alkalommal, legfeljebb a Központi 
Statisztikai Hivatal által a tárgyévet megelőző naptári évre meghatározott, az iskolai étkezés, 
valamint az óvodai, bölcsődei étkezés kiadáscsoportokra vonatkozó fogyasztói árindexek számtani 
átlagának, de legalább a 2023. március 31-én hatályos nettó árak 10%-ának megfelelő mértékben 
növekedhetnek a Kbt. szerződésmódosításra vonatkozó szabályai szerint."3. A Felek megállapodnak, hogy 2025. január 1-jei hatállyal az Alapszerződés 2.5. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:
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„2.5. A 2.2. pontban meghatározott nettó árak évente egy alkalommal az alábbi árindexek és 
változásmutató, valamint súlyszámok figyelembevételével növekedhetnek a Kbt. 
szerződésmódosításra vonatkozó szabályai szerint:

Kiadáscsoport A vállalkozói díj emelésének arányát meghatározó árindex, 
illetve változásmutató Súlyszám

Élelmiszer
alapanyagok

Élelmiszerek és alkoholmentes italok fogyasztóiár-indexe 
h ttps://www. ksh. hu/stadat files/ara/h u/ara0005. h tml 
(az 1. soron szereplő érték a tárgyévet megelőző évre)

40

Általános 
költségek

Általános fogyasztóiár-index
h ttps://www.ksh.h u/stadat_files/ara/hu/ara0001.html 
(a tárgyévet megelőző évre)

15

Energiaköltség

Villamosenergia-, gáz-, gőzellátás, légkondicionálás termelőiár
indexe
h ttps://www.ksh.h u/stadat_files/a ra/hu/a ra0055.html
(D oszlop, Évkezdettől halmozott (kumulált), előző év azonos 
időszaka=100,0%, a tárgyévet megelőző év január-decemberre)

10

Munkabér
A jogszabályban meghatározott minimálbér és a garantált 
bérminimum tárgyévet megelőző évhez képest a tárgyévben 
bekövetkezett, %-ban kifejezett változásának a számtani átlaaa

35

4. A Felek megállapodnak, hogy az Alapszerződés 2.6. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:
„2.6. A Vállalkozó a 2.5. pont szerinti áremelési igényét minden naptári év március 31-éig jogosult 
bejelenteni, és az áremelés mértékének Megrendelő általi jóváhagyását követően a tárgyi naptári 
év január 1-jére visszaható hatállyal érvényesíteni. A Megrendelő a bejelentett mérték 2.5. pontnak 
való megfelelését ellenőrzi, és köteles az áremelési igény bejelentését követő 5 munkanapon belül 
azt jóváhagyni vagy számítási hiba esetén azt a Vállalkozónak jelezni. Amennyiben a Megrendelő 
5 munkanapon belül nem jelez vissza a Vállalkozónak, a jóváhagyás megadottnak tekintendő."5. A Felek megállapodnak abban, hogy 2024. január 1-jéig, azaz a 2022. és a 2023. évekre a Vállalkozó az Alapszerződés 2.5. pontja alapján áremelést nem érvényesíthet.6. A jelen szerződésmódosítás 1-5. pontjában foglaltak esetében a Felek a Kbt. 141. § (4) bekezdés c) pontja alapján módosítják az Alapszerződést figyelemmel az alábbiakra:

a) az Alapszerződés megkötésekor, illetőleg az azt megelőző közbeszerzési eljárás előkészítése és lefolytatása idején a Megrendelő a tőle elvárható gondosság mellett sem láthatta előre, hogy a 2019. évet követő időszakban olyan vis maior helyzetek (járványhelyzet, háború, alapanyagárak és energiahordozók árának rendkívüli mértékű emelkedése) következhetnek be, amelyek jelentős terhet rónak a gazdaság szereplőire, az alapanyagok és energiahordozók árának ilyen mértékű emelkedésével előre számolni nem lehetett sem ajánlatkérői, sem ajánlattevői oldalon;
b) az alapanyagok és energiahordozók árának ezen rendkívüli és nem prognosztizálható emelkedése az Alapszerződés tárgyával és a szerződésmódosítási igénnyel közvetlen okozati összefüggésben áll. A Vállalkozó az Alapszerződés értelmében közétkeztetés szolgáltatást biztosít a kőbányai intézmények számára. A teljesítés részét képezi egyebek mellett a nyersanyagok beszerzése, az ételek elkészítése, készételek beszerzése, az ételek teljesítési helyekre történő szállítása és az ételhulladék elszállítása. Ennek megfelelően az alapanyagok és energiahordozók árainak emelkedése közvetlen befolyással van az Alapszerződés teljesítésére, az direkt módon kihat az ételek előállítási költségeire (villamos energia, gáz, élelmiszeralapanyagok), továbbá a kiszállítás költségeire (üzemanyag) egyaránt;
c) a jelen szerződésmódosítás előkészítése körében a Vállalkozó részletesen bemutatta a Megrendelő számára az Alapszerződés teljesítésével összefüggő költségeinek emelkedését, ez 
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alapján a Felek a jelen szerződésmódosítással a szerződéses ellenérték olyan szükséges mértékű növelésében állapodnak meg, amely kizárólag az alapanyagok és energiahordozók előre nem látható mértékű áremelkedésének fedezeteként szolgál;
d) a Felek jelen szerződésmódosítással nem változtatják meg az Alapszerződés általános jellegét, amennyiben az annak tárgyát képező szolgáltatásokat nem helyettesítik valami mással, illetőleg nem változtatják meg alapvetően a beszerzés fajtáját;
e) a jelen szerződésmódosítás eredményeként az ellenérték növekedése nem éri el az Alapszerződés értékének 50%-át (az ellenérték növekedése 30%].7. A jelen szerződésmódosításban nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvénynek, valamint a Kbt. 141. §-ának rendelkezései az irányadóak.8. Az Alapszerződés jelen módosítással nem érintett pontjai változatlan tartalommal hatályban maradnak.9. Jelen szerződésmódosítás hét számozott oldalból áll, és elektronikus változatban készült.10. Jelen szerződésmódosítást a Felek elolvasták, értelmezték, és mint akaratukkal mindenben megegyezőt jóváhagyólag írták alá.

Budapest, időbélyegző szerint Budapest, időbélyegző szerint
Megrendelő 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat

Vállalkozó
Kórház- és Menzaétkeztetés Zrt. 

Demeter László Gábor vezérigazgató
Bárka Kőbányai Humánszolgáltató 

Központ 
Kőbányai Bóbita Óvoda 

Kőbányai Gesztenye Óvoda 
Kőbányai Gézengúz Óvoda 
Kőbányai Csodapók Óvoda 
Kőbányai Gyöngyike Óvoda 
Kőbányai Hárslevelű Óvoda 
Kőbányai Kiskakas Óvoda 
Kőbányai Mászóka Óvoda 
Kőbányai Mocorgó Óvoda 

intézményvezetőinek megbízásából 
D. Kovács Róbert Antal polgármesterPénzügyi ellenjegyzés: Szakmai ellenjegyzés: Jogi ellenjegyzés:Dr. Végh Liza Dr. Szabó Krisztián Dr. Szüts Korinnafőosztályvezető jegyző főosztályvezető

Elnök: 14 igen egyhangú szavazattal döntöttünk. Lezárom a napirendi pontot.
29. napirendi pont:

A 2023. évi általános bírósági ülnökválasztás
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a huszonkilencest, ülnökválasztás. Nyilvános ülés keretében tárgyaljuk. Döntéshozatal következik. (Háttérből: „Nem vagyunk elegen.") De elegen vagyunk, csak Alpolgármester úr nem kapcsolta ki a gépét, mikor fölállt, ahogyan azt kellett volna, ezért a gép 
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egy kicsit várakozott, de 13 igen egyhangú szavazattal így is döntést tudtunk hozni.
117/2023. (IV. 20.) KÖKT határozat
a 2023. évi általános bírósági ülnökválasztásról(13 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Pesti Központi Kerületi Bíróság ülnökéneka) Szabó Juditot ésb) Váradi Petra Ritát megválasztja.2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az ülnökválasztás eredményéről a Pesti Központi Kerületi Bíróság elnökét tájékoztassa.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Jegyzői Főosztály vezetője
Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását és zárt ülés keretében folytatjuk, hiszen a most következő négy napirendi pontunkat e keretek között kell tárgyalnunk.

30. napirendi pont:
Az e-Mobi Elektromobilitás Nonprofit Kft., a Kőbányai Happy Dog Kutyakiképző Iskola, a 

Kulhavi Kft., a Tafák Kft. és a Tara Kft. részére megállapított közterület-használati díj 
módosítása

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés aj pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 30. napirendi pontokat.

ZÁRT ÜLÉS

31. napirendi pont: 
Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2 J 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 31. napirendi pontot.

ZÁRT ÜLÉS

32. napirendi pont:
A Nemzeti Adó- és Vámhivatal Bevetési Igazgatósága részére zászlószalag 

adományozása
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés aj pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 32. napirendi pontot.

ZÁRT ÜLÉS
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33. napirendi pont:
A 2023. évi önkormányzati kitüntetések adományozása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § [2] 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 33. napirendi pontot.

ZÁRT ÜLÉS

Elnök: Köszönöm mindenkinek munkáját, jó pihenést kívánok, jó étvágyat.
A Képviselő-testület az elfogadott napirendjét megtárgyalta. Az elnök a Képviselő-testület ülését 
bezárja.

A képviselő-testületi ülés befejezésének ideje: 12.45 óra.
K. m. f.
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A jegyzőkönyv mellékletei

J meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)

J jelenléti ív
J ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartozó döntések, melyek az SZMSZ20. § [4] bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés jegyzőkönyvének részét képezik.□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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JELENLÉTI ÍV

2023. április 20-án megtartott képviselő-testületi üléshez

A Képviselő-testület tagjai:

Kovács Róbert tanácsnok6.
7. Major Petra
8. Marksteinné Molnár Julianna
9. Dr. Mátrai Gábor Imre
10. Molnár Róbert
11. Mustó Géza Zoltán alpolgármester
12. Dr. Pap Sándor tanácsnok
13. Papp Zoltán
14. Radványi Gábor alpolgármester
15. Somlyódy Csaba alpolgármester
16. Stemler Diána
17. Weeber Tibor József alpolgármester

1



Tanácskozási joggal részt vevők:Dr. Szabó Krisztián jegyzőDr. Mózer Éva aljegyzőDr. Ács ViktóriaApagyi KrisztiánBulla KingaDr. Czagányi CecíliaCserteg ImreCsősz AnnaDr. Egervári ÉvaEhrenberger KrisztinaFelföldi BarnabásHerendi-Mezei JuditHorváth AttilaHorváthné dr. Tóth EnikőKálmánná Szabó JuditDr. Kappel Patrícia AnnaKármán KittiKárpáti BeatrixKardosné Terebes TímeaMarton RolandMóré TündeMozsár ÁgnesNábrádi AndrásNagy AndrásDr. Nagy JolánNagyné Berecz GyörgyiNovák AndreaSiemné Topánka EszterDr. Súlyán TamásDr. Szüts Korinna

.............................

.......................................................



Varga Tiborné Dr. Végh Liza
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A nemzetiségi önkormányzatok képviseletében:

Kőbányai Bolgár Önkormányzat
Kőbányai Görög Önkormányzat
Kőbányai Horvát Önkormányzat
Kőbányai Lengyel Önkormányzat
Kőbányai Német Önkormányzat
Kőbányai Örmény Önkormányzat
Kőbányai Roma Önkormányzat
Kőbányai Román Önkormányzat
Kőbányai Ruszin Önkormányzat
Kőbányai Szerb Önkormányzat
Kőbányai Ukrán Önkormányzat
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A képviselő-testület bizottságai nem képviselő tagjai:

Almádi Krisztina Éva
Arold Imre GyörgyBolyán András
Gál Judit
Geráné Mészáros Zsuzsanna Ibolya
Gerstenbrein György
Gerzson Sarolta
Hódi Richárd
Irmalós Bence
Kis MiklósKollátosz Fotisz
Lakatos Béla Lajos
Páll LászlóDr. Péter Norbert
Dr. Som László Sándor
Tóth Lívia
Varga István
Vincze Sándor
Zsolt Ferenc
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Országgyűlési képviselők:Arató GergelyBakos BernadettDunai Mónika
Meghívottak:Dr. Bánhidi FerencDr. Barczi Szilvia TündeBaricska Norbert TamásBenkóné Turcsányi IldikóDeézsi TiborGéczi BélaGöncziné Sárvári GabriellaGyőrffy LászlóHermann ErnőJandó ÁgnesKiss Attila IstvánKuróczi PálLajtai FerencnéLaukó ZsófiaLengyel-Fehér GyöngyiNémethné Lehoczki KláraOláh CsabaDr. Óváry CsabaSánta ÁronSzabó László
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